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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 75 Dnr 2018/236 

Avsägelse samt fyllnadsval som representant i 
Brottsförebyggande rådet; Rolf Engström SoL 

BESLUT 
Entledigandet godkänns. 

Kommunstyrelsen utser Kenth Cronqvist SoL som representant i 
Brottsförebyggande rådet (BRÅ). 

__________ 

Ärendet i korthet 
Rolf Engström SoL, har begärt entledigande från uppdraget som representant i 
brottsförebyggande rådet.  
Nominering tillfyllnadsval har inkommit från Sölvesborg o Listerpartiet som 
föreslår Kenth Cronqvist SoL . 

__________ 
Exp. 
Rolf Engström SoL 
Kenth Cronqvist SoL 
Gruppledare SoL 
BRÅ 
Löneadministration 
Kansliet/kommunsekreteraren
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Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 76 Dnr 2021/168 

Godkännande av köpeavtal avseende del av 
fastigheten Sölve 6:31 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna upprättat köpeavtal varigenom 
Kommunen av Sölvesborg Energi & Vatten AB köper del av fastigheten Sölve 6:31, 
bilaga 1.  

__________ 

Ärendet i korthet 
I samband med att Sölve Östra företagsområde exploateras föreslås att 
Kommunen köper den del av vägen, som delvis ligger på Sölvesborg Energi & 
Vatten AB:s fastighet Sölve 6:31.  

Förslag på avtal har upprättats. Avtalet reglerar bland annat en köpeskilling om 15 
(femton) kronor per kvadratmeter.  

Beslutsunderlag 
Markförvaltare Monia Jönssons tjänsteskrivelse 2021-05-10. 

Köpekontrakt 

KSAU § 92/2021 

__________ 
Exp. 
Markförvaltare Monia Jönsson 
Ekonomikontoret
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 77 Dnr 2021/74 

Förslag till köpekontrakt avseende fastighetsförvärv 
av Snapphaneeken 12, Sölvesborg 

BESLUT 
Kommunstyrelsen godkänner upprättat köpekontrakt avseende fastighetsförvärv 
av Snapphaneeken 12, Sölvesborg. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Fastigheten Snapphaneeken 13 ska enligt beslut i Kommunfullmäktige förvärvas. 
Fastigheten omfattar 3960kvadratmeter markyta samt byggnader om ca 
380kvadratmeter. Fastigheten ligger mycket strategiskt till i förhållande till bla 
slottslängorna och förvaltningens avsikt med förvärvet är att möjliggöra en 
samlad ny parkeringsyta som underlättar parkeringssituationen vid arrangemang i 
och runt Slottslängorna. 

Bakgrund 
Våren 2021 beslutade Kommunfullmäktige att fastigheten Snapphaneeken 13 i 
Sölvesborg skulle förvärvas.  

Hösten 2020 kontaktades kommunen av befintlig ägare till fastigheten och erbjud 
kommunen att förvärva fastigheten. Nuvarande verksamhet som finns på 
fastigheten idag (Glasmästeri) är sålt och kommer att flytta till andra lokaler 
under år 2021. Under året har ett flertal möte och samtal ägt rum med befintlig 
ägare och besiktning på plats har genomförts.  

Tillträde till fastigheten är den 1/8 2021 då nuvarande hyresgäst har flyttat sin 
verksamhet. 

Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschef Anders Wanstadius tjänsteskrivelse 2021-05-07. 

Bilaga: Upprättat köpekontrakt 

KSAU § 93/2021. 

__________ 
Exp. 
Samhällsbyggnadschef Anders Wanstadius 
Ekonomikontoret
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 78 Dnr 2021/14 

Medborgarförslag - tryggare möjlighet att korsa 
Mjällbyvägen 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att lämna svar till frågeställaren enligt teknisk chefs 
skrivelse 2021-05-05. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Ärendet besvarar ett medborgarförslag angående säkrad gång- och cykelöverfart 
på väg 123 i anslutning till gång- och cykelväg mellan Sölvesborg och Mjällby 
enligt bifogad karta. Då väg 123 är statlig så är det endast Trafikverket som har 
möjlighet att utföra arbeten med säkring av passagen.  

Bakgrund 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har fått in ett medborgarförslag om tryggare 
passage över Mjällbyvägen (väg 123). 

Beslutsunderlag 
Teknisk chef Magnus Runessons tjänsteskrivelse 2021-05-05. 

Bilaga: Karta 

KSAU § 94/2021. 

__________ 
Exp. 
Frågeställaren 
Teknisk chef Magnus Runesson
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TJÄNSTESKRIVELSE 
Sida 
1(2) 

Datum 
2021-05-05 

  
KSKLK 2021/14 

 

Samhällsbyggnadsförvaltningen  
 

 
 

 
Handläggare 
Magnus Runesson, 0456-816081 
magnus.runesson@solvesborg.se 

 

 

Medborgarförslag – tryggare möjlighet att korsa 
Mjällbyvägen 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslås besluta: 

att uppmärksamma Trafikverket på den bristfälliga gc-passagen över väg 
123 samt att föreslå för förslagsställaren att skicka in motsvarande, direkt 
till Trafikverket. 

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 
☒ Ja, se bifogad barnchecklista 

☐ Nej, se förklaring nedan. 

Ärendet i korthet 
Ärendet besvarar ett medborgarförslag angående säkrad gång- och 
cykelöverfart på väg 123 i anslutning till gång- och cykelväg mellan 
Sölvesborg och Mjällby enligt bifogad karta. Då väg 123 är statlig så är det 
endast Trafikverket som har möjlighet att utföra arbeten med säkring av 
passagen.   

Bakgrund 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har fått in ett medborgarförslag  om 
tryggare passage över Mjällbyvägen (väg 123). 

Bedömning 
Samhällsbyggnadsförvaltningen anser att en säkrare passage är befogad 
då många använder gång- och cykelvägen mellan Sölvesborg och Mjällby. 
Förslaget har därför vidarebefordrats till Trafikverket, både nationellt och 
lokalt. Uppföljning av ärendet görs vid årliga avstämningsmöten med 
Trafikverket. Samhällsbyggnadsförvaltningen avser att, under pågående 
arbete med översiktsplanen, genomföra trafikutredningar där liknande 
passager kommer att ses över.  
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Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-05-05 

  
KSKLK 2021/14 

Sida 
2(2) 

Magnus Runesson 
Teknisk chef 

 

 

Bilaga 
Karta 

Barnchecklista 

Beslut sänds till: 
[Skriv text här] 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 79 Dnr 2021/114 

Medborgarförslag - Kallbadhus Sölvesborg 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att lämna svar till frågeställaren enligt 
kommunchefens skrivelse 2021-05-17.  

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås att aktuellt medborgarförslag bereds vidare i pågående arbete 
med Handlingsprogrammet för besöksnäringen och översiktsplan 2021. 

Bakgrund 
Frågeställaren har i medborgarförslag 2020-12-15 föreslagit: 

”Ett kallbadhus skulle främja turismen, invånarnas hälsa och dessutom hade det varit 
en speciell träffpunkt. Vi har många platser nära centrum och nära vår fina bro, där 
ett kallbadhus skulle kunna ligga.” 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-17. 
Remissyttranden 

KSAU § 95/2021. 

__________ 
Exp. 
Frågeställaren 
Kommunchef Lars Ericsson
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Sölvesborgs kommun 

Hemsida 
www.solvesborg.se 

E-post 
info@solvesborg.se 

Organisationsnr 
212000-0852 

Postadress 
Kommunledningsförvaltningen 
294 80 Sölvesborg 

Besöksadress 
Repslagaregatan 1 

Telefon 
0456-81 60 00 

Fax 
0456-134 29 

Bankgiro 
343-5625 

TJÄNSTESKRIVELSE 
Sida 
1(2) 

Datum 
2021-06-03 

Dnr 

2021/114 

 

 

Kommunstyrelsen   

 
Handläggare 
Lars Ericsson, 0456-81 61 91 
lars.ericsson@solvesborg.se 

Mottagare 
Kommunstyrelsen 

Svar på medborgarförslag - kallbadhus 
Sölvesborg. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att det aktuella förslaget om anordnade av ett 
kallbadhus i Sölvesborg bereds vidare i pågående arbete med 
Handlingsprogrammet för besöksnäringen samt Översiktsplan 2021. 

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 
☐ Ja, se bifogad barnchecklista 
☒ Nej, se förklaring nedan. 

Förklaring (vid svar Nej ovan). 
Berör specifikt barn och ungdomar endast marginellt. 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås att aktuellt medborgarförslag bereds vidare i pågående 
arbete med Handlingsprogrammet för besöksnäringen och Översiktsplan 
2021. 

Bakgrund 
Förslagsställaren har i medborgarförslag 2020-12-15 föreslagit: 

”Ett kallbadhus skulle främja turismen, invånarnas hälsa och dessutom hade 
det varit en speciell träffpunkt. Vi har många platser nära centrum och nära 
vår fina bro, där ett kallbadhus skulle kunna ligga.” 

Bedömning 
Såväl besöksnäringsutvecklaren som folkhälso-strategen är i grunden 
positiva till förslaget men anför vissa invändningar.  

Besöksnäringsutvecklaren vill se en placering inom Tredenborgsområdet, 
bl. a med hänsyn till botten- och vattenkvaliteten i det inre av 
Sölvesborgsviken.  

Folkhälsostrategen anför bl. a: 
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Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-06-03 

Diarienummer 
Dnr 

Sida 
2(2) 

”Kommunen ska ta ett stöttande beslut i frågan. Beslutet ska dock inte 
grundas på evidens om hälsoeffekter kring kallbad då den kan anser vara för 
bristfällig. Perspektivet bör i stället vara ur ett rekreationsperspektiv och ett 
mervärde för kommuninnevånarna och besökare i kommunen”.  

 

Sammantaget medför detta att medborgarförslagets principiella idé 
bejakas.  

Då ett anläggande och drift av ett kallbadhus tarvar svar på många frågor 
innan det kan realiseras (ägande, drift, finansiering, utpekande av 
lämpligaste platsen, tillåtlighet etc) så bör förslaget beredas vidare inom bl 
a nu pågående arbete med att realisera Handlingsplanen för 
besöksnäringen och det nu igångsatta arbetet med framtagande av 
Översiktsplan 2021. 

Lars Ericsson 
Kommunchef 

  

 
Bilagor 
Remissyttranden 

Beslut sänds till: 
Förslagsställaren 
Samhällsbyggnadsförvaltningen 
Näringslivskontoret 
Folkhälsostrategen 
Kommunchefen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 80 Dnr 2020/240 

E-förslag - Anläggning av toalett och grillplats på 
Cirkuslekplatsen i Falkvik 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att till frågeställaren lämna svar enligt teknisk chefs 
skrivelse 2021-03-29. 

__________ 

Yrkande 
Paul Andersson M: bifall till arbetsutskottets förslag. 
Johanna Beijer S och Willy Söderdahl V: Ja till E-förslaget i sin helhet. 
  
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunstyrelsen 
bifallit Paul Andersson M, yrkande. 
_________ 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet (se närvarolista) reserverar sig mot 
beslutet i ärendet. 
_________ 
 
Ärendet i korthet 
Ärendet besvarar ett medborgarförslag angående anläggande av anpassad toalett 
samt grillplats inom Ljungalyckans lekplats. 

Bakgrund 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har fått in ett medborgarförslag om toalett och 
grillplats på Ljungalyckans lekplats för utredning och besvarande. 

Beslutsunderlag 
Teknisk chef Magnus Runessons tjänsteskrivelse 2021-03-29. 

KSAU § 96/2021. 

__________ 
Exp. 
Frågeställaren 
Teknisk chef Magnus Runesson
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TJÄNSTESKRIVELSE 
Sida 
1(2) 

Datum 
2021-03-29 

  
KSKLK 2020/240 

 

Samhällsbyggnadsförvaltningen  
 

 
 

 
Handläggare 
Magnus Runesson, 0456-816081 
magnus.runesson@solvesborg.se 

 

 

Toalett och grillplats på Ljungalyckans lekplats 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslås besluta: 

att inte anlägga grillplats vid Ljungalyckans lekplats 

att ge Samhällsbyggnadsförvaltningen i uppdrag att utreda behovet av 
offentliga toaletter inom Sölvesborgs kommun.   

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 
☒ Ja, se bifogad barnchecklista 

☐ Nej, se förklaring nedan. 

Ärendet i korthet 
Ärendet besvarar ett medborgarförslag angående anläggande av anpassad 
toalett samt grillplats inom Ljungalyckans lekplats.  

Bakgrund 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har fått in ett medborgarförslag om toalett 
och grillplats på Ljungalyckans lekplats för utredning och besvarande. 

Bedömning 
Samhällsbyggnadsförvaltningen anser inte att lekplatsen bör kompletteras 
med grillplats då detta riskerar att blir ett tillhåll på kvällar och nätter med 
störningar för de fastigheter som ligger i närområdet. Grillplats 
diskuterades vid lekplatsens anläggande men man valde även då att inte 
genomföra detta. 

En offentlig och anpassad toalett kan dock vara på sin plats då lekplatsen 
marknadsförs som ett utflyktsmål samt att det inte finns någon offentlig 
toalett i närområdet. Anläggandet bör dock avvaktas en större utredning 
för behov av offentliga toaletter inom Sölvesborgs kommun samt den 
lekplatsutredning som pågår.  

34



Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-03-29 

  
KSKLK 2020/240 

Sida 
2(2) 

Investeringskostnad för en anpassad toalett, inkl. anslutningsavgift, 
bedöms till ca 500 tkr samt driftkostnad om ca 20 000 kr/år.  

Magnus Runesson 
Teknisk chef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(2) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 81 Dnr 2020/353 

Ansökan om bidrag p g a Covid -19 - Föreningen 
Nakterhuset 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar enligt kommunchefens skrivelse 2021-05-19. 

__________ 

Yrkande 
Paul Andersson M och Robert Lindén SD: bifall till arbetsutskottets förslag. 
Willy Söderdahl V och Johanna Beijer S: Återremiss – en konsekvensbeskrivning 
skall göras där det framgår hur det drabbar de föreningar som utnyttjar lokalerna 
idag, samt hur ett förslag på en långsiktig lösning kan se ut. 
  
Propositionsordning 
Ordförande ställer först proposition på om ärendet ska avgöras vid dagens 
sammanträde eller vid senare tillfälle. Ordföranden finner att kommunstyrelsen 
ska avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 
 
Ordföranden ställer därefter proposition på arbetsutskottets förslag och finner att 
kommunstyrelsen bifallit det.   
_________ 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet (se närvarolista) reserverar sig mot 
beslutet i ärendet. 
_________ 
Bakgrund 
Nakterhuset har 2020-11-05 ansökt om kommunalt bidrag om 200 000 kr i 
anledning av tappade hyresintäkter under år 2020 i anledning av restriktioner till 
följd av pågående pandemi med covid-19. I ansökan anges mer exakt 
hyresintäktsborfallet till – 166 780 kr. I bifogad sammanställning över avbokade 
hyresobjekt under 2020 summeras dessa till 124 00 kr (enbart hyra, exkl mat). 

Föreningen är enligt beslut 2019-05-23 av Skatteverket en ideell förening. Dock 
uppfyller den inte kraven för att för att vara bidragsberättigad för sedvanliga 
bidrag hos Fritid- och kulturnämnden i Sölvesborgs kommun. 

Enligt sina stadgar har föreningen till ändamål ”att uppföra, förvalta och 
tillhandahålla allmänna samlingslokaler och att i dessa erbjuda förhyrarna 
möjlighet att bedriva förenings-, kultur- och nöjesverksamhet och därmed 
sammanhängande verksamhet” (§ 2). 

I denna utredning summeras föreningens ekonomiska ställning i några 
hänseenden i syfte att utgöra underlag för ställningstaganden avseende sökt 
bidrag kopplat till covid-19. Förslag till beslut läggs avslutningsvis. 
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Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-19. 

Bilaga: 
Preliminära resultat- och balansrapporter för år 2020 (läget 2021-04-06). 

KSAU § 97/2021. 

__________ 
Exp. 
Föreningen Nakterhusen 
Kommunchef Lars Ericsson
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Kommunledningsförvaltningen 

Datum 
2021-05-19 

  
  

 
Handläggare 
Lars Ericsson, 0456 81 61 91 
lars.ericsson@solvesborg.se 

 

 

Utredning angående Nakterhusets ekonomiska 
läge beaktat sökt bidrag avseende 
intäktsförluster i a a covid-19 under 2020. 
Bakgrund 
Nakterhuset har 2020-11-05 ansökt om kommunalt bidrag om 200 000 kr i 
anledning av tappade hyresintäkter under år 2020 i anledning av 
restriktioner till följd av pågående pandemi med covid-19. I ansökan anges 
mer exakt hyresintäktsborfallet till – 166 780 kr. I bifogad sammanställning 
över avbokade hyresobjekt under 2020 summeras dessa till 124 00 kr 
(enbart hyra, exkl mat). 

Föreningen är enligt beslut 2019-05-23 av Skatteverket en ideell förening. 
Dock uppfyller den inte kraven för att för att vara bidragsberättigad för 
sedvanliga bidrag hos Fritid- och kulturnämnden i Sölvesborgs kommun. 

Enligt sina stadgar har föreningen till ändamål ”att uppföra, förvalta och 
tillhandahålla allmänna samlingslokaler och att i dessa erbjuda förhyrarna 
möjlighet att bedriva förenings-, kultur- och nöjesverksamhet och därmed 
sammanhängande verksamhet” (§ 2). 

I denna utredning summeras föreningens ekonomiska ställning i några 
hänseenden i syfte att utgöra underlag för ställningstaganden avseende 
sökt bidrag kopplat till covid-19. Förslag till beslut läggs avslutningsvis. 

Årsredovisning för 2020 
Inledning 

Uppgifterna i det följande är hämtade från föreningens bokföring via 
ekonomirapporter (bifogas, daterade 2021-04-06). Uppgifterna är 
preliminära i avvaktan på formellt fastställande på årsmöte avse år 2020 
den 2021-05-05. 
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Nyckeltal (belopp i tkr) 

Faktor   2019 2020 Förändring 

Resultat   osäkert + 111 ? 

Intäkter hyror  499 504 + 5 

Eget kapital (31/12)  1 181 1 292 + 111 

Tillgångar i kassa och bank (31/12) -355 - 305 + 50 

Resultaträkningen 

Resultaträkningen visar på ett positivt resultat för år 2020 med + 111 tkr. 
Hyresintäkterna under 2020 ökade med ca + 5 tkr jämfört 2019. Resultatet 
för år 2019 är osäkert då det under år 2020 gjorts flera korrigeringar i 
föreningens räkenskaper, det torde dock har varit svagt positivt. 

Under 2020 ökade hyresintäkterna med ca 5 000 kr men skulle enligt 
föreningen ha ökat med ytterligare 124 200 kr om inte avbokningar 
relaterade till pågående pandemi fr o m  mars år 2020 påverkat. 

 

Balansräkningen 

Balansräkningen per 31/12 2020 visar på ett förbättrat läge för föreningen 
jämfört med året innan. Båda vad avser eget kapital (ökade med årets 
resultat om + 111 tkr) och tillgångarna i kassa/bank (skulden minskade från 
– 355 till – 305 tkr). Dock har föreningen fortfarande en utmaning i 
likviditeten. Då det egna kapitalet till stor del utgörs av fastigheten synes 
föreningen delvis hänvisade till en checkräkning hos banken för de löpande 
kostnaderna. 

Under året har bidrag från Boverket erhållits för förbättringsåtgärder i 
fastigheten, vilka synes finansierats med lån i första läget. Bidraget har 
använts för att minska föreningen långsiktiga skuldsättning, På 
motsvarande sätt har bidraget minskat värdet på fastigheten som en 
anläggningstillgång. 

Slutsats 

Föreningen Nakterhuset har en ansträngd ekonomisk situation då 
likviditeten lider av att tillgångarna i balansposten kassa/bank är negativ, 
dvs utgörs av en kredit. Denna har visserligen, genom ett positivt resultat 
år 2020, minskat, men utgör trots detta en utmaning och bör, för en sund 
ekonomisk situation i föreningen, vara positiv och därmed utgöra en 
buffert. 
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Denna buffert bör dock kunna skapas på annat sätt än via kommunala 
bidrag. Föreningen har t ex flera andelsägare vilka bör kunna aktiveras i 
arbetet med en sundare ekonomi i föreningen. 

Ansökan från den aktuella föreningen bör också ses i ett 
likställighetsperspektiv då även andra sammanslutningar upplåter lokaler 
till föreningar, allmänhet och företag, t ex hembygdsföreningarna. Även 
sådana lokalupplåtare torde beaktat pandemin ha lidit intäktsförluster pga 
avbokade förhyrningar och därmed fått ekonomiska följder härav. Att 
bevilja en lokalupplåtare ett stöd för en sådan inkomstförlust medför att 
även andra i amma situation skulle ges samma stöd för att 
likställighetsprincipen skall sägas kunna gälla.  

Sammantaget är det därför undertecknads bedömning att inget bidrag ska 
beviljas enligt ansökan. 

Förslag till beslut 

Föreningen Nakterhusets ansökan i det aktuella ärendet avslås. 

Lars Ericsson 
Kommunchef 
 
Bilaga: 
Preliminära resultat- och 
balansrapporter för år 2020 (läget 
2021-04-06). 
Mail som bekräftar och förtydligar det 
ekonomiska läget i föreningen. 
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2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 82 Dnr 2021/122 

Förslag till marint naturreservat i Valjeviken 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att yttra sig till Länsstyrelsen enligt 
miljösamordnarens tjänsteskrivelse 2021-04-16. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Länsstyrelsen har föreslagit att Valje naturreservat utvidgas så att det även 
omfattar intilliggande vattenområde. Utvidgningen omfattar ett mindre 
vattenområde norr om nuvarande reservat och delar av vatten samt ett mindre 
landområde söder om nuvarande reservat.  

Bakgrund 
Vattenområdet i Valjeviken som helhet tillhör både Blekinge och Skåne varav två 
länsstyrelser kan föreskriva bestämmelser på vardera sidan av länsgränsen. 
Gränsen går mitt i vattnet i viken och fortsätter upp på land.  

Planer finns på att även vattenområdet på Skånes sida ska bli naturreservat. 
Länsstyrelsen i Blekinge kan dock inte samordna reservatsbildningen eftersom 
Skåne ligger något efter Blekinge tidsmässigt. Skåne fokuserar i nuläget på 
inventering med särskilt fokus på vissa alger. Förutsättningen är att kommande 
föreskrifter ska bli likalydande på båda sidor.  

Föreslaget reservat är till största delen vattenområden men det omfattar även ett 
par holmar och en del små skär samt lite strandäng. Kommunen äger del av 
område i föreslaget reservat. Resterande del ägs av greven och ett par 
privatpersoner. Inom kommunens gräns finns Prästholmen och en liten strandäng 
söder om Brötalyckorna.  

Syftet med naturreservatet är bevarande av vikens vegetationstäta mjukbottnar 
och hårdbottnar på rev och skär, med dess ekosystem och biologiska mångfald. 
Detta för att gynna lek- och rekryteringsområde för varmvattenkrävande 
fiskarter. Marina värden finns också i växtlighet såsom raggsträfse men även för 
häckande sjöfåglar, framförallt på Vållholmen.   

Frågor har kommit om jolletävlingar och liknande kan genomföras i ett 
naturreservat. Frågan är ställd till Länsstyrelsen i Blekinge. Tillåtlighet till 
jolletävlingar och liknande bör kunna ges om länsstyrelsen bedömer att de inte är 
störande för natur och friluftsliv. Bedöms de inte som störande krävs inget 
tillstånd och man får tävla som vanligt. Skriver man in i föreskrifterna att tillstånd 
ska sökas så medför det ingen kostnad samt tillstånd ges.  

Sölvesborg Energi och Vatten uppmärksammade om att det i området finns 
fjärrvärmeledningar som korsar Valjeviken samt Bromölla kommun har en 
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Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

spillvattenledning som avleder avloppsvatten från Valje/Edenryd till Sölvesborgs 
reningsverk. Akuta lagningar och reparationer behöver kunna utföras samt även i 
framtiden eventuell ny- och omläggning av dessa ledningar. Det är viktigt att 
föreslaget naturreservat inte inskränker på denna typ av arbete.  

Länsstyrelsen informerar om att de kan skriva in undantag i föreskrifterna att det 
inte ska utgöra hinder för de planerade ledningarna. Liknande skrivelse finns för 
naturreservatet på Sternö i Karlshamns kommun.  

Kommunen förutsätter att intrångsersättning erhålls vid utvidgning av reservatet.  

Beslutsunderlag 
Miljösamordnare Helen Gårners tjänsteskrivelse 2021-04-16. 

1. Karta utvidgning naturreservatet. 

2. Karta Sölvesborg Energi och Vatten AB, anordningar. 

KSAU § 98/2021. 

__________ 
Exp. 
Länsstyrelsen 
Miljösamordnare Helen Gårner
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2021/122 

 

 

Kommunstyrelsen   

 
Handläggare 
Helen Gårner,   
helen.garner@solvesborg.se 

Kommunstyrelsen 
  

Utvidgning av naturreservat, Valje 

Förslag till beslut 
Sölvesborgs kommun ställer sig positiv till utvidgning av Valje 
naturreservat så det även omfattar marin miljö samt del av strandäng.  
 
Kommunen föreslår att det skrivs in i reservatsbeslutet att tillåtelse till 
båttävlingar samt akuta lagningar och reparationer ska tillåtas samt att nya 
ledningar vid behov ska få förläggas.  
 
Kommunen föreslår att en översyn av växtligheten av vass ses över för att 
minska omfattningen av den.  

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 
☒ Ja, se bifogad barnchecklista 
☐ Nej, se förklaring nedan. 

Ärendet i korthet 
Länsstyrelsen har föreslagit att Valje naturreservat utvidgas så att det även 
omfattar intilliggande vattenområde. Utvidgningen omfattar ett mindre 
vattenområde norr om nuvarande reservat och delar av vatten samt ett 
mindre landområde söder om nuvarande reservat.  

Bakgrund 
Vattenområdet i Valjeviken som helhet tillhör både Blekinge och Skåne 
varav två länsstyrelser kan föreskriva bestämmelser på vardera sidan av 
länsgränsen. Gränsen går mitt i vattnet i viken och fortsätter upp på land.  
Planer finns på att även vattenområdet på Skånes sida ska bli 
naturreservat. Länsstyrelsen i Blekinge kan dock inte samordna 
reservatsbildningen eftersom Skåne ligger något efter Blekinge 
tidsmässigt. Skåne fokuserar i nuläget på inventering med särskilt fokus på 
vissa alger. Förutsättningen är att kommande föreskrifter ska bli 
likalydande på båda sidor.  
 
Föreslaget reservat är till största delen vattenområden men det omfattar 
även ett par holmar och en del små skär samt lite strandäng. Kommunen 

43



Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-06-03 

Diarienummer 
2021/122 

Sida 
2(3) 

äger del av område i föreslaget reservat. Resterande del ägs av greven och 
ett par privatpersoner. Inom kommunens gräns finns Prästholmen och en 
liten strandäng söder om Brötalyckorna.  
Syftet med naturreservatet är bevarande av vikens vegetationstäta 
mjukbottnar och hårdbottnar på rev och skär, med dess ekosystem och 
biologiska mångfald. Detta för att gynna lek- och rekryteringsområde för 
varmvattenkrävande fiskarter. Marina värden finns också i växtlighet såsom 
raggsträfse men även för häckande sjöfåglar, framförallt på Vållholmen.   
 
Frågor har kommit om jolletävlingar och liknande kan genomföras i ett 
naturreservat. Frågan är ställd till Länsstyrelsen i Blekinge. Tillåtlighet till 
jolletävlingar och liknande bör kunna ges om länsstyrelsen bedömer att de 
inte är störande för natur och friluftsliv. Bedöms de inte som störande krävs 
inget tillstånd och man får tävla som vanligt. Skriver man in i föreskrifterna 
att tillstånd ska sökas så medför det ingen kostnad samt tillstånd ges.  
 
Sölvesborg Energi och Vatten uppmärksammade om att det i området finns 
fjärrvärmeledningar som korsar Valjeviken samt Bromölla kommun har en 
spillvattenledning som avleder avloppsvatten från Valje/Edenryd till 
Sölvesborgs reningsverk. Akuta lagningar och reparationer behöver kunna 
utföras samt även i framtiden eventuell ny- och omläggning av dessa 
ledningar. Det är viktigt att föreslaget naturreservat inte inskränker på 
denna typ av arbete.  
 
Länsstyrelsen informerar om att de kan skriva in undantag i föreskrifterna 
att det inte ska utgöra hinder för de planerade ledningarna. Liknande 
skrivelse finns för naturreservatet på Sternö i Karlshamns kommun.  
Kommunen förutsätter att intrångsersättning erhålls vid utvidgning av 
reservatet.  

Bedömning 
Valjeviken har under lång tid varit en viktig reproduktionslokal för 
framförallt abborre men även andra fiskarter. Viken har varit en av de bästa 
lokaler för abborre i södra Sverige i flera år. De senaste två åren har dock 
beståndet gått ner och ny rekrytering av yngel har minskat drastiskt. Vad 
detta beror på är komplext och svårt att identifiera då många faktorer 
hänger ihop i den marina miljön. Dock finns det i Valjeviken värdefull botten 
med rev och skär samt mjuk- och hårdbottnar som har ett rikt ekosystem 
och som är viktiga för framtida rekrytering av fisk i området. Det är därför 
av stor vikt att området skyddas.  

Vassen i Valjeviken har brett ut sig i stor omfattning under en längre tid. 
Rörligheten i området har därför minskat. Önskemål finns att vassens 
omfattning minskas för framkomlighet med mindre båtar men även till 
fördel för de strandnära ängarna.  

Det är angeläget att behålla ängar i strandnära läge då de fyller en viktig 
funktion för fågellivet. Skötsel av dessa så växtligheten fyller den funktion 
som avses är avhängigt ängens betydelse för djurlivet. Detta gynnar även 
människor som rör sig i området eftersom ängarna inte ska växa igen utan 
hållas öppna.  
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Helen Gårner 
Titel 

  

 
Bilagor 

1. Karta utvidgning naturreservatet 

2. Karta Sölvesborg Energi och Vatten AB, anordningar 

Beslut sänds till: 
Länsstyrelsen i Blekinge 
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Kommunstyrelsen   
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KS § 83 Dnr 2020/367 

Förslag om anställande av ekonomichef 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att anställa Carl-Johan Tykesson som ekonomichef 
(tillika biträdande förvaltningschef för Kommunledningsförvaltningen) med 
tillträde 2021-10-01.  

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås ny ekonomichef att anställas. 

Bakgrund 
Nuvarande ekonomichef Bo-Inge Nilsson har sagt upp sig med pension. 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-16. 

KSAU § 99/2021. 

__________ 
Exp. 
Kommunchef Lars Ericsson 
Carl-Johan Tykesson 
Personalkontoret 
Lönekontoret
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2020/367 

Kommunstyrelsen 

Handläggare 
Lars Ericsson, 0456-81 61 91 
lars.ericsson@solvesborg.se 

Mottagare 
Kommunstyrelsen 

Förslag om anställande av ekonomichef (tillika 
biträdande förvaltningschef i 
Kommunledningsförvaltningen). 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anställa Carl-Johan Tykesson  
som ekonomichef (tillika biträdande förvaltningschef för 
Kommunledningsförvaltningen) med tillträde 2021-10-01. 

Kommunchefen bemyndigas att besluta om omfattningen av anställningen 
beaktat det successivt utslocknande behovet av Tykesson som 
förbundschef inom Sölvesborgs/Bromöllas kommunalförbund, vilket som 
längst torde pågå till våren 2023, och den därmed uppkomna möjligheten 
att successivt öka anställningens omfattning. 

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 
☐ Ja, se bifogad barnchecklista
☒ Nej, se förklaring nedan.

Förklaring (vid svar Nej ovan). 
Påverkar inte barn och unga specifikt i någon större grad. 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås ny ekonomichef att anställas. I anställningen ingår tillika 
att vara biträdande förvaltningschef för Kommunledningsförvaltningen. 

Bakgrund 
Nuvarande ekonomichef Bo-Inge Nilsson har sagt upp sig med pension med 
sista arbetsdag 2021-09-30. 

Bedömning 
Efter rekryteringsarbete föreslås att Carl-Johan Tykesson  
anställs som ekonomichef med tillträde 2021-10-01 i deltidsomfattning. 

Fr o m 2022-01-01 planeras anställningen vara heltid. Dock kommer under 
resterande del av Sölvesborgs/Bromöllas kommunalförbunds existens viss 
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andel av ekonomichefens arbetstid upplåtas för att Tykesson ska kunna 
fungera som förbundets chef.  

Kommunchefen föreslås därför bemyndigas att besluta om omfattningen av 
anställningen beaktat det successivt utslocknande behovet av Tykesson 
som förbundschef inom Sölvesborgs/Bromöllas kommunalförbund, vilket 
som längst torde pågå till våren 2023, och den därmed uppkomna 
möjligheten att successivt öka anställningens omfattning som ekonomichef 
under samma tidsram. I denna process ska samråd ske med såväl Bromölla 
kommun, som den andre berörda medlemskommunen, som direktionen i 
Sölvesborgs/Bromöllas kommunalförbund, vilken är arbetsgivare i 
förbundschefsdelen. 

 

Lars Ericsson 
Kommunchef 

  

 

Beslut sänds till: 
Carl-Johan Tykesson 
Personalkontoret 
Lönekontoret 
Kommunchefen 
Kommunchefen Bromölla kommun 
Direktionen SBKF
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Kommunstyrelsen   
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KS § 84 Dnr 2021/148 

Förslag till förstudie om gemensamt 
kommunalförbund för räddningstjänsten 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar enligt kommunchefens skrivelse 2021-05-16. 

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås att Sölvesborgs kommun deltar i föreslagen förstudie. 

Bakgrund 
Idag finns två räddningstjänstförbund i Blekinge, Östra och Västra. 
Räddningstjänsten Östra Blekinge består av Karlskrona och Ronneby. 
Räddningstjänsten Västra Blekinge består av Olofström, Karlshamn och 
Sölvesborg.  

I samrådsorganet Blekinge Väst diskuterades möjlighet med att utvidga 
förbundet. Den 21 april 2021 beslutades att genomföra en förutsättningslös 
förstudie för ett utökat förbund. 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-16. 
KSAU § 100/2021. 

__________ 
Exp. 
Kommunchef Lars Ericsson 
Olofströms kommun 
Karlshamns kommun 
Ronneby kommun 
Karlskrona kommun 
Räddningstjänstförbundet i Blekinge
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Kommunstyrelsen   

 
Handläggare 
Lars Ericsson, 0456-81 61 91 
lars.ericsson@solvesborg.se 

Mottagare 
Kommunstyrelsen 

Förslag till förstudie om gemensamt 
kommunalförbund för räddningstjänsten. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att genomföra en förstudie med syfte att belysa 
förutsättningarna för kommunerna Sölvesborg, Olofström, Karlshamn, 
Ronneby och Karlskrona samt eventuellt ytterligare kommuner att bilda ett 
gemensamt räddningstjänstförbund. 
 
Förstudien ska belysa förutsättningarna för att stärka räddningstjänstens 
operativa förmåga och förbättra uthålligheten, förbättra möjligheterna till 
olycksförebyggande arbete, utbildning och fortbildning i verksamheten, 
kostnadseffektivisera verksamheten, framtida kompetensförsörjning och 
karriärvägar för medarbetare. 

 

Ansvaret för genomförandet av förstudien läggs på Ronneby kommun. 
Arbetet genomförs i samråd och dialog med övriga kommuner som också 
åtar sig att efter behov bidra med underlag mm till förstudien.  

 

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 
☐ Ja, se bifogad barnchecklista 
☒ Nej, se förklaring nedan. 

Förklaring (vid svar Nej ovan). 
Ärendet rör endast perifiert barn och unga i specifik form. 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås att Sölvesborgs kommun deltar i föreslagen förstudie. 

Bakgrund 

Idag finns två räddningstjänstförbund i Blekinge, Östra och Västra. 
Räddningstjänsten Östra Blekinge består av Karlskrona och Ronneby. 
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Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-06-03 

Diarienummer 
Dnr 

Sida 
2(2) 

Räddningstjänsten Västra Blekinge består av Olofström, Karlshamn och 
Sölvesborg.  

I samrådsorganet Blekinge Väst diskuterades möjlighet med att utvidga 
förbundet. Den 21 april 2021 beslutades att genomföra en förutsättningslös 
förstudie för ett utökat förbund.  

Bedömning 
Förstudien ska belysa förutsättningarna för att genom ett gemensamt 
kommunalförbund för räddningstjänst 

- stärka räddningstjänstens operativa förmåga och förbättra uthålligheten, 

- förbättra möjligheterna till olycksförebyggande arbete, 

- förbättra möjligheterna till utbildning och fortbildning i verksamheten, 

- kostnadseffektivisera verksamheten, 

- säkra framtida kompetensförsörjning och 

- skapa karriärvägar för medarbetare. 

Uppdragsbeskrivning, förstudiestruktur och tidplan tas fram av Ronneby 
kommun och kommuniceras med härför aktuella kommuner och 
kommunalförbund för räddningstjänst. 

 

Finansiering 

Förslaget medför inte några kostnader men däremot kan det innebära viss 
arbetstid för att förse Ronneby med underlag för utredningen. 

Lars Ericsson 
Kommunchef 

  

 

Beslut sänds till: 
Samtliga Blekingekommuner 
Räddningstjänstförbunden i Blekinge 
Kommunchef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 85 Dnr 2021/23 

Namngivning av ny lokalgata i Sölve industriområde 

BESLUT 
Kommunstyrelsen godkänner Namnkommitténs förslag, Christian IV:s väg som 
nytt gatunamn. 

__________ 

Ärendet i korthet 
En väg som byggs i industriområdet i Sölve behöver ett namn. 

 

Bakgrund 
Den nya vägen byggs i anslutning till Sölvevägen. Det finns inget särskilt tema 
sedan tidigare för gatunamn i området. 

Beslutsunderlag 
Ingenjör Sabina Bernhards tjänsteskrivelse 2021-03-15. 
NK § 3/2021. 
KSAU § 101/2021. 

__________ 
Exp. 
Ingenjör Sabina Bernhard/NK
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 86 Dnr 2021/23 

Namngivning av cirkulationsplats i Sölve 

BESLUT 
Kommunstyrelsen godkänner Namnkommitténs förslag, namnet Sölverondellen. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Cirkulationsplatsen vid Sölvevägen/Mjällbyvägen saknar namn. 

 

Bakgrund 
Cirkulationsplatserna i kommunen är inte namnsatta. Namn på dessa skulle kunna 
förenkla för trafikinformation och lokalisering i kommunen.  

Namnkommittén har gett Tekniska avdelningen i uppdrag att ta fram namn på 
rondellerna. 

Beslutsunderlag 
Ingenjör Sabina Bernhards tjänsteskrivelse 2021-03-16. 

NK § 6/2021. 
KSAU § 102/2021. 

__________ 
Exp. 
Ingenjör Sabina Bernhard/NK
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(2) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 87 Dnr 2021/23 

Namngivning av cirkulationsplats 
Idrottsvägen/Järnvägsgatan 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att ändra namnkommitténs förslag och ändrar namnet 
till Falkviksrondellen. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Cirkulationsplatsen vid Idrottsvägen/Järnvägsgatan saknar namn.  

 

Bakgrund 
Cirkulationsplatserna i kommunen är inte namnsatta. Namn på dessa skulle kunna 
förenkla för trafikinformation och lokalisering i kommunen.  

Namnkommittén har gett Tekniska avdelningen i uppdrag att ta fram namn på 
rondellerna. 

Beslutsunderlag 
Ingenjör Sabina Bernhards tjänsteskrivelse 2021-03-16. 

NK § 7/2021. 
KSAU § 103/2021. 

__________ 
Exp. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
2(2) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

Ingenjör Sabina Bernhard/NK
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 88 Dnr 2021/23 

Namngivning av cirkulationsplats Blekingeporten 

BESLUT 
Kommunstyrelsen godkänner Namnkommitténs förslag, namnet Kämparondellen. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Cirkulationsplatsen vid Blekingeporten, 
Kämpaslättsvägen/Blekingevägen/Skånevägen saknar namn. 

 

Bakgrund 
Cirkulationsplatserna i kommunen är inte namnsatta. Namn på dessa skulle kunna 
förenkla för trafikinformation och lokalisering i kommunen.  

Namnkommittén har gett Tekniska avdelningen i uppdrag att ta fram namn på 
rondellerna. 

Beslutsunderlag 
Ingenjör Sabina Bernhards tjänsteskrivelse 2021-03-16. 
NK § 8/2021.E 
Ett besök i Sven Kämpes park, artikel från Stjernan 1901 
KSAU § 10472021. 

_________ 
Exp. 
Ingenjör Sabina Bernhard/NK
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 89 Dnr 2021/130 

Revidering av dokument avseende Sölvesborgs 
kommuns underskriftsbemyndiganden 

BESLUT 
Kommunstyrelsen godkänner revidering av dokument avseende Sölvesborgs 
kommuns underskriftsbemyndiganden, enligt kanslichef/kommunjurist 
tjänsteskrivelse 2021-05-10. 

Tillägg i underskriftsbemyndigandet att ekonomichef Carl-Johan Tykesson läggs 
till från och med 2021-10-01 och samtidigt upphör bemyndigandet för tidigare 
ekonomichefen. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Från den 1 januari 2021 gäller nya regler för drönare. För att underlätta 
utvecklingen av drönare och behålla den höga säkerheten då trafiken ökar, är 
reglerna gemensamma inom hela EU. För att flyga drönare eller bedriva 
verksamhet med drönare behöver tillstånd sökas hos Transportstyrelsen. 

I ”Undertecknande av handlingar avseende köp eller försäljning av fast egendom, 
inom respektive förvaltning” läggs teknisk chef till rätt att underteckna. 

I ”Undertecknande av handlingar avseende servitut, ledningsrätt, rätt till väg och 
upplåtelse med vägrätt” läggs handling avseende ansökan om fastighetsreglering 
till. 

Beslutsunderlag 
Kanslichef/kommunjurist Marika Nilssons tjänsteskrivelse 2021-05-10. 

Bilaga: Underskriftsbemyndigande 

KSAU § 105/2021. 

__________ 
Exp. 
Ekonomichef Bo-Inge Nilsson 
Ekonomichef ny Carl-Johan Tykesson 
Kanslichef/kommunjurist Marika Nilsson 
Samhällsbyggnadschef Anders Wanstadius 
Teknisk chef Magnus Runesson 

57



  Sid 1 (3) 

 

Dokumenttyp 
Underskriftsbemyndigande 

Beslutad av (datum och §) 
KS, 2021-01-26, §  

Giltig fr o m 
2021-02-01 
 

Dokumentansvarig 
Ekonomichef 

Gäller för 
Alla kommunens verksamheter  

Senast reviderad 
 
 

 
Underskriftsbemyndigande för Sölvesborgs 
kommun  
 
Handling         Rätt att underteckna 
  
Undertecknande av för kommunen 
bindande handlingar i samtliga fall. 

Kommunstyrelsens ordförande Louise 
Erixon eller vid förfall för henne endera 
av kommunstyrelsens vice ordföranden, 
Paul Andersson eller Johanna Beijer. 

Firmatecknare för kommunen och 
donationsstiftelser. 

Kommunchefen Lars Ericsson eller vid 
förfall för honom endera ekonomichefen 
Bo-Inge Nilsson eller kanslichefen Marika 
Nilsson. 

Undertecknande av 
borgensförbindelser. 

Kommunchefen Lars Ericsson. 

Undertecknande av handlingar 
avseende köp eller försäljning av fast 
egendom, inom respektive förvaltning. 

Teknisk chef Magnus Runesson eller vid 
förfall för honom, 
Samhällsbyggnadschefen Anders 
Wanstadius, eller vid förfall 
Kommunchefen Lars Ericsson,  
Inom respektive förvaltning.  

Undertecknande av handlingar 
avseende försäljning av lös egendom. 

Kommunchefen Lars Ericsson eller vid 
förfall för honom kanslichefen Marika 
Nilsson, samhällsbyggnadschefen Anders 
Wanstadius, barn- och utbildningschefen 
Martin Åsman, omsorgschefen Annelie 
Kjellström. 
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  Sid 2 (3) 

 

Undertecknande av handlingar 
avseende servitut, ledningsrätt, rätt till 
väg och upplåtelse med vägrätt, 
ansökan om fastighetsreglering. 

Teknisk chef Magnus Runesson eller vid 
förfall för honom 
Samhällsbyggnadschefen Anders 
Wanstadius. 

Undertecknande av handlingar 
avseende utsträckning, nedsättning, 
dödning, sammanföring och relaxation 
av inteckningar samt utbyte av 
pantbrev och därmed jämförliga 
åtgärder. 

Kanslichefen Marika Nilsson eller vid 
förfall för henne Kommunchefen Lars 
Ericsson. 

Undertecknande av fastighetsrättsliga 
upplåtelseavtal. 
 
 
 
Undertecknande av handlingar 
avseende tillstånd och registrering som 
operatör för drönarflygningar.  

Teknisk chef Magnus Runesson eller vid 
förfall för honom 
Samhällsbyggnadschefen Anders 
Wanstadius. 
 
André Julinder, Medborgarkontoret. 

Kontrasignation av handlingar rörande borgensförbindelser sker av ekonomichefen Bo-
Inge Nilsson. Kontrasignation av övriga ovanstående handlingar sker efter behörig 
undertecknares anvisningar. 
 
Undertecknande av leasingavtal 
avseende lös egendom. 
 

Ekonomichefen Bo-Inge Nilsson 

Utkvittering av postförsändelser 
 

Ekonomichefen Bo-Inge Nilsson, 
redovisningsansvarig ekonom Helena 
Thagesson, föreståndare Bert-Ola 
Olsson. Underskriftsbemyndigandet 
gäller ovanstående personer, två i 
förening. 
 

Teckna Sölvesborgs kommuns firma 
och donationsstiftelser på 
utbetalningar från bankgiro, postgiro 
och checkräkningar samt på 
inbetalningar genom 
bankgiroutbetalningsavier, 
postgiroutbetalningskort, 
postanvisningar samt bank- och 
postcheckar. (Undantag handkassor 
där kommunstyrelsen beslutar 
särskilt om firmatecknare) 

Ekonomichefen Bo-Inge Nilsson, 
550305-3638 
Redovisningsansvarig ekonom Helena 
Thagesson, 780808-3344  
Ekonom Linda Nilsson, 590921-3401 
Ekonom Helena Lindblom, 680410-
2603 
Handläggare Maria Schorfheide-
Olsson, 610807-3542 
Handläggare Åsa Gustavsson, 640604-
3320 
Ekonom Therése Lavesson, 821221-
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  Sid 3 (3) 

 

3329. 
Underskriftsbemyndigandet gäller 
ovanstående personer, två i förening. 

60



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(2) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 90 Dnr 2021/75 

Del av Ynde 11:1, Sölvesborg 5:1, Sölvesborg 5:3 m.fl. 
(Ynde och Kämpaslätten östra) - programuppdrag 

BESLUT 
Kommunstyrelsen ger byggnadsnämnden i uppdrag att ta fram ett planprogram 
för att närmare studera utvecklingsmöjligheter för framtida företagsområde samt 
frilufts- och rekreationsområde både norr och söder om E22 vid Trafikplats 
Sölvesborg Väst/Ynde rastplats. 
__________ 

Yrkande 
Paul Andersson M: bifall till arbetsutskottets förslag. 
Johanna Beijer S, Ulf Svensson C och Willy Söderdahl V: återremiss, för att 
ärendet ska ingå i översiktsplanens arbete.  
  
Propositionsordning 
Ordförande ställer först proposition på om ärendet ska avgöras vid dagens 
sammanträde eller vid senare tillfälle. Ordföranden finner att kommunstyrelsen 
ska avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 
 
Omröstning begärs. Följande propositionsordning godkänns. 
Ja-röst bifall till Paul Andersson M, ärendet ska avgöras idag. 
Nej-röst för bifall till Johanna Beijer S, m.fl. återremiss yrkande. 
 
Med 7 ja-röster mot 6 nej-röster, har kommunstyrelsen beslutat att ärendet ska 
avgöras idag. Omröstningslista bifogas. 
 
Ordföranden ställer därefter proposition på arbetsutskottets förslag och finner att 
kommunstyrelsen bifallit det.   
_________ 
Socialdemokraterna, Centerpartiet och Vänsterpartiet (se närvarolista) reserverar 
sig mot beslutet i ärendet. 
_________ 
 
Ärendet i korthet 
Inom ramen för ett programarbete studeras möjligheterna för en omvandling, 
omstrukturering och utveckling av markområdena norr och söder om E22 vid 
Ynde/Kämpaslätten. Dels i syfte att skapa ny företagsmark och service i 
Sölvesborg med god närhet till infrastruktur dels att ge utrymme för rekreation 
och friluftsliv. Programmet behöver hantera frågeställningar kring motstående 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
2(2) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

intressen och markanspråk så som utrymme för brukshundsklubb, ridanläggning, 
jordbruksmark mm. 

Programarbetet ska sedan kunna utmynna i olika planuppdrag. 

Bakgrund 
Efterfrågan på företagsmarken i Sölvesborg har lett till att antalet ledig mark 
stadigt har minskat. På Kämpaslätten västra och i Sölve pågår utbyggnad och 
därefter saknas nya direkt exploaterbara områden. För att ha en framförhållning 
behöver ny företagsmark skapas. 

Beslutsunderlag 
Planeringsarkitekt Karoline Lindén Bengtssons tjänsteskrivelse 2021-02-12. 

Översiktskarta 
Ortofoto från 2020 

KSAU § 106/2021. 

__________ 
Exp. 
Planeringsarkitekt Karoline Lindén Bengtsson 
Byggnadsnämnden
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Sölvesborgs kommun 

Hemsida 
www.solvesborg.se 

E-post 
info@solvesborg.se 

Organisationsnr 
212000-0852 

Postadress 
Kommunledningsförvaltningen 
294 80 Sölvesborg 

Besöksadress 
Repslagaregatan 1 

Telefon 
0456-81 60 00 

Fax 
0456-134 29 

Bankgiro 
343-5625 

TJÄNSTESKRIVELSE 
Sida 
1(5) 

Datum 
2021-06-03 

Dnr 

2021/75 

 

 

Kommunstyrelsen   

 
Handläggare 
Karoline Lindén Bengtsson,   
karoline.lindenbengtsson@solvesborg.se 

Mottagare 
Kommunstyrelsen 

Del av Ynde 11:1,Sölvesborg 5:1, Sölvesborg 5:3 
m.fl. (Ynde och Kämpaslätten östra) - 
programuppdrag 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen ger byggnadsnämnden i uppdrag att ta fram ett 
planprogram för att närmare studera utvecklingsmöjligheter för framtida 
företagsområde samt frilufts- och rekreationsområde både norr och söder 
om E22 vid Trafikplats Sölvesborg Väst/Ynde rastplats. 

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 
☐ Ja, se bifogad barnchecklista 
☐ Nej, se förklaring nedan. 

Förklaring (vid svar Nej ovan). 
Några bedömningar har inte gjorts i detta skede.  

Ärendet i korthet 
Inom ramen för ett programarbete studeras möjligheterna för en 
omvandling, omstrukturering och utveckling av markområdena norr och 
söder om E22 vid Ynde/Kämpaslätten. Dels i syfte att skapa ny 
företagsmark och service i Sölvesborg med god närhet till infrastruktur dels 
att ge utrymme för rekreation och friluftsliv. Programmet behöver hantera 
frågeställningar kring motstående intressen och markanspråk så som 
utrymme för brukshundsklubb, ridanläggning, jordbruksmark mm. 

Programarbetet ska sedan kunna utmynna i olika planuppdrag. 

Bakgrund 
Efterfrågan på företagsmarken i Sölvesborg har lett till att antalet ledig 
mark stadigt har minskat. På Kämpaslätten västra och i Sölve pågår 
utbyggnad och därefter saknas nya direkt exploaterbara områden. För att 
ha en framförhållning behöver ny företagsmark skapas. 
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Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-06-03 

Diarienummer 
Dnr 

Sida 
2(5) 

Bedömning 
Förutsättningar 

Aktuellt område mellan Ynde Byväg i norr och Kämpaslättsvägen i söder är 
uppdelat i ett antal större fastigheter. Norr om E22 ligger fastigheten Ynde 
11:1 som är i privat ägo och utgörs av jord- och skogsbruksmark. Den 
angränsande kommunägda fastigheten Sölvesborg 5:53, även den jord- och 
skogsbruksmark samt skjutbana, är till viss del utarrenderad till jordbruk, 
jakt och skytteförening. Fastigheten Ynde 11:20 är i privat ägo och bebyggd 
med vandrarhem och kontorsbyggnader samt innehåller öppen hag- och 
betesmark. 

Kartbilden ovan visar ungefärlig avgränsning för programområdet. 

Både norr och söder om E22 finns de kommunägda fastigheterna 
Sölvesborg 5:4 samt Sölvesborg 5:1 som innehåller både skogsmark, 
väganläggning (E22 med av- och påfart), rastplats samt hag-, ängs- och 
betesmark. Delar av Sölvesborg 5:1 arrenderas ut till bland annat ridklubb 
och brukshundsklubb med tillhörande klubbhus och träningsanläggning. 
Fastigheten Sölvesborg 5:3 är i privat ägo, bebyggd med stall- och 
ridanläggning samt boningshus. Fastigheten Sölvesborg 5:19 är i privat ägo 
och innehåller en bensinmack.  
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Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-06-03 

Diarienummer 
Dnr 

Sida 
3(5) 

Den totala ytan för programområdet är ca 70 ha. Förhandlingar bör föras 
med berörda fastighetsägare inledningsvis i programarbetet. 

Visioner, tidigare studier och planuppdrag  

Sedan 2017 har stadsarkitektavdelningen ett planuppdrag vid påfarten 
söder om E22 för serviceanläggning, handel, hotell och bensinstation (se 
kartbilden ovan där det står Rastplats). Planarbetet är vilande i avvaktan på 
sökandens initiativ. 

Redan 2018 togs inom samhällsbyggnadsförvaltningen en tidig idéskiss 
fram för tänkbar utveckling av området. I samband med det lät ridklubbarna 
i Sölvesborg tillsammans ta fram en vision kring framtida ridsportcenter i 
området. 

I KS 2021-01-26 antogs en handlingsplan för utveckling av destination 
Sölvesborg, med bland annat idéer kring att utveckla området norr om E22 
till ett aktivitetsområde för idrott, ridsport och rekreation med god närhet 
till Ryssberget. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen har under 2020 tittat på förutsättningarna 
för utveckling av företagsmark vid Sölvesborg. Detta har förts fram i 
exploateringsgruppen samt näringslivsutskottet. De andra två föreslagna 
områdena bedömdes ha sämre förutsättningar främst med anledning av 
låglänt läge. Området norr respektive söder om E22 vid Trafikplats 
Sölvesborg Väst/Ynde rastplats ansågs vara lämpligast att studera 
närmare. 

Gällande planer för området 

Området är delvis utpekat som område för verksamheter i översiktsplanen. 
Resterande del ligger som område för naturvård. Området ligger till största 
delen utanför detaljplan. Fastigheten Sölvesborg 5:3 omfattas av detaljplan 
nr 87, laga kraftvunnen 1990-02-27. Den anger för berörd del område för 
luftledning samt hästsport med personalbostad. 

Riksintressen 

Delar av området norr om E22 omfattas av riksintresse för naturvård och 
friluftsliv. Norr om E22, väster om programområdet ligger Siesjö Natura 
2000-område. Öster om planområdet ligger Ryssberget Natura 2000-
område. 

E22 utgör riksintresse för trafikslagens anläggningar som viktig nationell 
och internationell väg för gods- och persontransporter. 

Även Jord- och skogsbruk är av nationellt intresse enligt 3 kap 4 § 
Miljöbalken och får endast tas i anspråk för bebyggelse om det behövs för 
att tillgodose väsentliga samhällsintressen som inte kan tillgodoses genom 
att annan mark tas i anspråk. Jordbruksmark är en förutsättning för 
miljökvalitetsmålet Ett rikt odlingslandskap. Intresset att bevara 
jordbruksmarkens långsiktiga produktionsförmåga måste vägas mot värdet 
att exploatera marken. 

65



Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-06-03 

Diarienummer 
Dnr 

Sida 
4(5) 

 
Kartbilden ovan visar en överlagring av olika riksintressen, 
naturvårdsintressen, rekreationsstråk och kulturhistoriska lämningar. Den 
streckade orangea linjen visar ungefärliga gränsen för programområdet 

Arkeologi och kulturhistoria 

Inom området mellan E22 och Ynde Byväg finns inga kända fornlämningar.  

Söder om E22 och rastplatsen finns en äldre fägata, idag kallad Karl XI:s 
väg samt en minnessten över platsen för den förste svenske pilot som 
omkommit i en luftstrid över svenskt territorium.  

Programområdet innehåller delvis och framförallt angränsar det i norr till 
äldre kulturlandskap och bebyggelsemiljö. 

Störningar och risker 

E22 går genom programområdet och utgör en stor trafikled med 
omgivningspåverkan i form av buller och transporter av farligt gods samt 
barriäreffekt. E22 utgör riksintresse. 

Naturvårdshänsyn 

Stora natur- och rekreationsområden norr om E22 så som Ryssberget och 
Siesjöområdet hänger samman med Sölvesborgshalvön och de mer 
stadsnära naturområdena. Kopplingar och utrymme för såväl människor 
som för djur att röra sig i och mellan dessa områden behöver säkerställas. 
Det kan även behöva göras särskilda insatser och kompensationsåtgärder 
för att kunna ta de idag obebyggda naturytorna i anspråk för exploatering. 

Fortsatt handläggning 

Med stöd av ovan gör Stadsarkitektavdelningen bedömningen att inom 
ramen för ett programarbete närmare studera och visualisera 
möjligheterna för en omvandling, omstrukturering och utveckling av 
markområdena norr och söder om E22 i syfte att skapa ny företagsmark, 
natur- och friluftsliv samt en god bebyggd miljö med hänsyn tagen till att 
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området idag också innehåller utrymme för värdefulla rekreations-, idrotts- 
och naturområden. Programområdet inbegriper ytor som idag används av 
barn- och ungdomar. Att titta på ny placering av dessa funktioner hanteras 
i programarbetet där hänsyn till barnkonventionen tas. Möjligheten finns 
att bland annat fånga upp tidigare tankar om en samlad 
ridsportsanläggning. Programarbetet kommer utföras parallellt med 
arbetet med en ny översiktsplan. Programmet ska ge riktlinjer för fortsatt 
detaljplanearbete. 

Förvaltningens ambition är att försöka genomföra programarbetet inom 12 
månader. 

Karoline Lindén Bengtsson 
Planeringsarkitekt 

Anders Wanstadius 
Samhällsbyggnadschef 

 
Bilagor 
Översiktskarta 
Ortofoto från 2020 

Beslut sänds till: 
Samhällsbyggnadschef Anders Wanstadius 
Stadsarkitekt Fredrik Wikberg
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Datum 
2021-06-08 

 
Bilaga KS § 90/2021, Dnr 2021/75  

 
 

  

  

 OMRÖSTNING 
Ärende: Del av Ynde 11:1, Sölvesborg 5:1, Sölvesborg 5:3 m.fl. 
(Ynde och Kämpaslätten östra) - programuppdrag 

Följande propositionsordning godkänns: 
Ja-röst bifall till Paul Andersson M, ärendet ska avgöras idag. 
Nej-röst för bifall till Johanna Beijer S, m.fl. återremissyrkande. 

 
Omröstning 

  
Namn 

 
 

Ja 
 

Nej 
 

Avstår 

SD Louise Erixon, ordf 1  
 
 

 
M Paul Andersson 1  

 
 

 
S Johanna Beijer  1 

 
 

S Roine Olsson  1 
 
 

 
SD Robert Lindén 1  

 
 

 
S Viveka Olofsson  1 

 
 

 
M Arne Bogren 1  

 
 

 
V Willy Söderdahl  1 

 
 

 
SD André Svensson 1  

 
 

 
KD Robert Manea  1  

 
 

 
C Ulf Svensson  1 

 
 

 
SoL Anders Jönsson 1  

 
 

S Jan-Åke Persson  1 
 
 

 
 Resultat: 

7 6 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 91 Dnr 2021/138 

Remiss regional utvecklingsstrategi Blekinge län 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att avlämna remissvar enligt förslaget 2021-05-24.  

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet läggs förslag på remissvar på Region Blekinges förslag till ny regional 
utvecklingsstrategi för 2021 – Växtplats Blekinge. 

Bakgrund 
Region Blekinge har arbetat fram förslag till ny regional utvecklingsstrategi för 
Blekinge fr o m 2021 – Växtplats Blekinge. Länets kommuner har beretts tillfälle 
att yttra sig häröver fram t o m 2021-06-30. 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-24. 

Förslag till remissvar avseende Växtplats Blekinge, ny regional 
utvecklingsstrategi för Blekinge fr.o.m. 2021. 

KSAU § 107/2021. 

__________ 
Exp. 
Region Blekinge 
Kommunchef Lars Ericsson 
Näringslivskontoret Stefan Olofsson 
Fritid- och kulturkontoret Fredrik Olsson 
Miljösamordnare Helen Gårner 
Digitaliseringssamordnaren Ulrika Kastell 
Förvaltningarna/Samhällsbyggnadsförvaltningen/Omsorgsförvaltningen/Barn- 
och Utbildnings förvaltningen/Kommunledningsförvaltningen 
Bolagen/Sölvesborgs Energi och Vatten AB/Sölvesborgshem AB 
Sölvesborg Bromölla Kommunalförbund 
Miljöförbundet Blekinge Väst
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Sölvesborgs kommun 

Hemsida 
www.solvesborg.se 

E-post 
info@solvesborg.se 

Organisationsnr 
212000-0852 

Postadress 
Kommunledningsförvaltningen 
294 80 Sölvesborg 

Besöksadress 
Repslagaregatan 1 

Telefon 
0456-81 60 00 

Fax 
0456-134 29 

Bankgiro 
343-5625 

TJÄNSTESKRIVELSE 
Sida 
1(2) 

Datum 
2021-06-03 

Dnr 

2021/138 

 

 

Kommunstyrelsen   

 
Handläggare 
Lars Ericsson, 0456-81 61 91 
lars.ericsson@solvesborg.se 

Mottagare 
Kommunstyrelsen 

Förslag till remissvar på "Växtplats Blekinge", 
förslag till regional utvecklingsstrategi för 
Blekinge 2021. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avlämna remissvar enligt förslaget. 

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 
☐ Ja, se bifogad barnchecklista 
☒ Nej, se förklaring nedan. 

Förklaring (vid svar Nej ovan). 
Barn och ungdomar påverkas specifikt endast marginellt av förslaget. 

Ärendet i korthet 
I ärendet läggs förslag på remissvar på Region Blekinges förslag till ny 
regional utvecklingsstrategi för 2021 – Växtplats Blekinge. 

Bakgrund 
Region Blekinge har arbetat fram förslag till ny regional utvecklingsstrategi 
för Blekinge fr o m 2021 – Växtplats Blekinge. Länets kommuner har 
beretts tillfälle att yttra sig häröver fram t o m 2021-06-30. 

Bedömning 
Föreligger förslag till remissvar enligt bilaga från kommunchefen och 
kvalificerade utredaren Tomas Petersson, där förslaget i allt väsentligt 
tillstyrks. Vissa tillägg och förtydliganden föreslås dock. 

Lars Ericsson 
Kommunchef 

  

 
Bilagor 
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Förslag till remissvar avseende Växtplats Blekinge, ny regional 
utvecklingsstrategi för Blekinge fr o m 2021. 

Beslut sänds till: 
Region Blekinge 
Kommunchefen 
Näringslivskontoret 
Fritid- och kulturkontoret 
Miljösamordnare 
Digitaliseringssamordnaren 
Förvaltningarna 
Bolagen 
SBKF 
Miljöförbundet
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Kommunledningsförvaltningen 

Datum 
2021-05-24 

  
  

 
Handläggare 
Lars Ericsson, 0456 81 61 91 
lars.ericsson@solvesborg.se 

 

 

Sölvesborgs kommuns remissvar: ”Växtplats 
Blekinge”, förslag till ny regional 
utvecklingsstrategi. 
 
Ärendet i korthet 
 
Sölvesborgs kommun genom kommunstyrelsen tackar för möjligheten att 
få lämna synpunkter på ”Växtplats Blekinge”. En regional 
utvecklingsstrategi kan – om stor enighet uppnås och om strategier, mål 
och prioriteringar är väl avvägda och tillräckligt konkretiserade – tjäna som 
ett allmänt, vägledande dokument för att föra Blekinge framåt. Detta är 
viktigt då Blekinge under de närmaste åren och decennierna måste arbeta 
samlat för att lyfta länet, människorna och företagen till ännu högre nivåer. 
 
Övergripande synpunkter och förfaringssätt i arbetet med remissvaret 
 
Vi har försökt följa de i remissen önskade tillvägagångssätten, såtillvida att 
vi främst har kommenterat och föreslagit tillägg eller ändringar där vi funnit 
det motiverat. Detta snarare än att påpeka medhåll i de många fall där det 
föreligger. Vilket inte har uteslutit vissa sådana positiva påpekanden där 
detta har ansetts viktigt. Vi har även försökt konkretisera tilläggsförslagen 
samt att hålla kommentarer på huvudrubriksnivå. 
 
I detta övergripande sammanhang vill vi också påpeka att förslaget till 
utvecklingsstrategi är välskrivet. 
 
Önskat läge 
 
Avseende stycke 1: Det är bra och naturligt att samarbete sker även utåt, 
mot omgivande regioner och mot deras kommuner, företag och övriga 
organisationer. 
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Stycke 4, efter mening 2: Kollektivtrafikens passager mot omgivande 
regioner och kommuner är sömlösa och avgifterna harmoniserade. 
 
Stycke 5, efter mening 1, tillägg: Detta hindrar inte en arbetsmarknad som 
gör att regionens befolkning och arbetsgivare utgör delar av andra 
arbetsmarknadsregioner, vilket ger tillväxtkraft och ökad befolkning i 
Blekinge. 
 
 
Förhållningssätt 
 
Tillstyrkan till greppet att arbeta med fyra förhållningssätt enligt förslaget. 
Dock kommer dimensionerna Folkhälsa och Strategiska noder bort i det 
centrala strategiska avsnittet (3) där två önskvärda utvecklingar pekas ut. 
Var det meningen att de fyra förhållningssätten skulle utgöra en andra 
dimension som återfinns i båda strategiska områdena och, inte minst i 
utpekandet av utvecklingsområden som ska stödja dessa, så har en obalans 
uppstått. 

 
Vi vill påpeka att formuleringen ”särskilt den ekonomiska hållbarheten som 
ofta styrs av kortsiktiga intressen” inte kan anses vara korrekt eller 
heltäckande. Tvärtom präglar långsiktiga intressen flertalet framgångsrika 
företag. 
 
När det gäller ”Strategiska noder”, säger den tillämpade modellen att minst 
fyra av de sex uppräknade egenskaperna ska föreligga i ett fullskaligt 
utbud. Detta kan väcka frågor om hur denna bedömning gjorts avseende 
olika orter. Har orterna och deras invånare involverats i bedömningarna? 
 
När det gäller ”Digital omställning” håller vi allmänt med om detta behov. 
Dock vill vi också peka på de många befintliga, klassiska och traditionella 
industrier som under många decennier gett Blekinge sin prägel. All 
näringsverksamhet kan inte vara föremål för samma digitala omställning. 
En hel del måste förbli analogt eller anpassas på sina sätt. 
 
Strategisk inriktning 
 
Vi instämmer i valen och definitionen av strategisk inriktning avseende 
områdena. De valda områdena är mycket viktiga för Blekinge. Våra 
synpunkter hänför sig snarare till mål och genomförande. 
 
Samma instämmande gäller för prioriteringarna härunder. Dessa är bra, 
dock noterar vi att de är ganska många, vilket inte behöver vara fel men 
ställer krav på resurser. 
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Vad gäller det strategiska området att utveckla attraktiva livsmiljöer och 
dess utvecklingsområden bör analysen breddas med de hinder och hot som 
finns för dessa strävanden. Vad gäller hinder kan inte nog understrykas hur 
statliga myndigheters agerande inom t ex samhällsbyggnadsområdet och 
området för trygghet och säkerhet kan motverka det som definieras som 
önskvärt. Vikten av att dessa också gör tillväxtfrämjande avvägningar och 
beslut är i många fall avgörande. 

Vad gäller planens ambitioner avseende infrastruktur och snabb järnväg 
och vägar, och målet om en restid på under två timmar mellan Karlskrona 
och Malmö, bör detta kompletteras med ett motsvarande mål för sträckan 
mellan västra Blekinge och Malmö på under en timme. Detta är en mycket 
viktigt åtgärd för att än mer skapa en utvidgad arbetsmarknadsregion med 
koppling till de områden i sydvästra Skåne och Östra Danmark som utgör 
viktiga tillväxtmotorer. 

I ambitionen att få till kortare restider riktas även fokus på nuvarande 
dragning av Blekinge Kustbana där förslag förs fram om en ”mer rak” 
dragning. Vi vill i detta sammanhang varna för att ta ”ny” värdefull mark i 
anspråk för detta ändamål. Istället vill vi förorda en metod som innebär att 
vi i större utsträckning satsar på dubbelspår. Gärna över hela delsträckor 
men där inte detta går så via fler och förlängda mötesplatser. 

Vad gäller utvecklingsområdet Hög livskvalitet är det av stor vikt att 
ambitionerna vad gäller öppenhet för nya kulturer paras med uppbyggnad 
av system för integration och ansvarstagande för den enskilde. 

Inom fritid- och kulturområdet så bör kulturarvet och dess betydelse ges en 
central roll. Att kunna söka sin rötter, förstå den utveckling som fört oss till 
nutiden samt att kunna gå tillbaka i historien är mycket viktigt för en god 
livsmiljö.  

Beaktat samhällsutvecklingen, och med grund i vad som definierar en god 
livsmiljö - en god boendemiljö - för de allra flesta, så måste planen innehålla 
mer om ambitioner att skapa och vidmakthålla en hög upplevd trygghet och 
säkerhet i dessa miljöer. 
 
Inom det andra strategiska området – expansivt näringsliv med god 
kompetensförsörjning – är det av stor vikt att, utöver för gruppen 
högutbildade inom högskola och universitet, även rikta uppmärksamhet 
och behov av åtgärder för att locka och behålla grupper med specialiserad 
yrkesutbildning och facklärda arbetare. Basen av regionens arbetskraft 
ligger i yrken med dessa ingångsportar. 

Inom utvecklingsområdet Växande näringsliv är det av vikt att inte lägga 
för mycket fokus på i och för sig viktiga utpekade specialiseringar utan att 
även vara öppen för betydelsen av t ex de moderna gröna näringarna, 
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livsmedelsindustrin och byggsektorn (i bred bemärkelse) men också 
rehabilitering och omvårdnad. 

Även för näringsliv och företag är upplevd trygghet och säkerhet av stor 
betydelse för viljan och förmågan att driva rörelsen och att få den att växa. 
Därför måste planen innehålla mer av ambitioner och åtgärder för att skapa 
och vidmakthålla en hög upplevd trygghet och säkerhet för dessa aktörer, 
inte minst är detta viktigt för de små och medelstora. 

Avseende näringslivsdelen i övrigt menar vi att en hel del saknas som gäller 
företagens internationalisering mot bakgrund av de europeiska och globala 
miljöer och förhållanden som ofta är avgörande. Till exempel: 
 

 Stärka företagens internationella profiler. 
 Arbeta med företagen i utbildningshänseende för att hjälpa dem 

förbättra sin konkurrenskraft. 
 Använda våra olika offentliga organisationers status för att hjälpa 

näringslivet på viktiga marknader. 
 Särskilda, långsiktiga satsningar på stora närmarknader som Polen 

och Tyskland. 
 Besöksnäringen kan behöva ges en särskild push internationellt. 

Blekinge har oerhört mycket att erbjuda. När näraliggande länders 
turisters köpkraft ökar, måste beredskap finnas för att gemensamt 
marknadsföra Blekinge och alla dess delar. Det finns en vilja inte 
minst från polska, regionala organisationer att skapa en 
ömsesidighet i ett sådant arbete. Här finns en stor möjlighet för 
Blekinge. 

 
Strategiskt område 1 
 
Ett av de strategiska områdena handlar om hur Blekinge utvecklar 
attraktiva livsmiljöer vilket berör den fysiska planeringen.  

Det är bra att dokumentet har en tydligare koppling med översiktsplanerna. 
Sölvesborg har en översiktsplan som fick laga kraft under 2020. Den 
baseras på en revidering av översiktsplanen som togs fram 2010.  

Strategin ger i stora delar stöd åt kommunens tankar i översiktsplanen om 
koncentrerad byggnation i kollektivtrafiknära lägen. Dock sker idag även 
detaljplanering utanför de strategiska noderna och kollektivtrafiknära 
lägena då natur, stränder och hav lockar till nybyggnation av fritidshus men 
också permanent bebyggelse. En del av de områdena är också utpekade i 
översiktsplanen då det finns en politisk ambition att kommunen i viss mån 
ska kunna växa i alla delar av kommunen med förhoppningen att 
kollektivtrafiken ska kunna trafikera även dessa nya områden när underlag 
finns.  

I småstäder och landsbygdskommuner är det vanligt att många använder 
bilen, även för kortare sträckor. Sölvesborgs kommun är inget undantag. 
Här krävs insatser för att öka användningen av kollektivtrafiken. För att nå 
resenärerna krävs inte bara en attraktiv trafik och restid längs med 
kuststråket, det krävs även goda förbindelser vidare ut till övriga orter. I 

75



Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-05-24 

  
  

Sida 
5(7) 

nuläget med en pandemi då fler arbetar hemifrån samt en ökad andel 
elbilar med dess låga driftskostnader ser kommunen en risk att 
resandeunderlaget med kollektivtrafiken snarare minskar och sträckor 
läggs ner. Då minskar även tillgängligheten och möjligheten att bo utspritt i 
kommunen. 

 
Vi håller med om skrivningarna kring behovet av att stärka olika platsers 
attraktivitet och serviceutbud. I detta sammanhang vill vi särskilt framhålla 
Stiftelsen Valjeviken, som redan idag har stor betydelse inte enbart för 
Sölvesborg utan för västra såväl som hela Blekinge. Och för den delen även 
övriga delar av landet. 
 
Stiftelsen Valjeviken har en mångfasetterad verksamhet med inte minst 
rehab, utbildning och folkbildning i en otroligt fin miljö. Dess betydelse 
passar in på flera delar i denna strategi och vi börjar med att poängtera den 
här. Det är Sölvesborgs kommuns uppfattning att Stiftelsen Valjevikens 
olika verksamheter i ännu mycket större utsträckning än idag bör komma 
till nytta för Blekingebor i alla delar av länet. 
 
Avseende ”Hållbart energisystem” instämmer vi i beskrivningen men menar 
att Blekinge i nationella sammanhang måste verka för att vårt samlade 
energibehov säkras och då på ett sätt som är ekonomiskt hållbart för 
familjer och företag. 
 
Skrivningarna om transport och infrastruktur instämmer vi i men vill 
ytterligare framhålla vikten av vägstandarden, för näringslivet såväl som 
för de många människor som från och till, alltid eller ofta, kommer att 
behöva köra bil. 
 
Likaså avseende transportsystemen; att flytta långväga gods från 
lastbilstrafik till sjö- och järnvägstransporter är förstås en god tanke. För 
oss är dock näringslivets bland annat internationella konkurrensförmåga 
överordnad i ett medelsiktigt perspektiv. Med ett något längre perspektiv 
kan det gå att fasa över större godsvolymer. Inför den tid vi nu kan 
överblicka, får alla transportslag rimligen finnas för att kunna skapa den 
tillväxt som ju är avsikten med detta förslag. 
 
I detta sammanhang nämns även hamnarna. Hamnarna är mycket viktiga 
och kan förhoppningsvis skapa ökad verksamhet. Som vi ovan påpekat, bör 
näringslivets ytterligare internationalisering på alla sätt understödjas. Vi 
kan därtill arbeta för ökande resandeströmmar med turister och 
privatpersoner, över Östersjön. I ett sådant sammanhang kan de befintliga 
färjelinjerna för såväl gods som passagerare öka. Därtill ska inte nya linjer 
uteslutas, till exempel till Polen, då trafiken mellan Polen och Sverige sedan 
länge stadigt ökar. De sydskånska hamnarna kan inte i längden ta upp hela 
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denna ökning och alltså kan det finnas utrymme för ökad trafik till och från 
Blekinges hamnar. Det som här sagts kan även gälla förbindelser till 
Baltikum och Ryssland. Den polska marknaden är dock i detta sammanhang 
viktigast. Av dessa olika, preciserade skäl ser vi alltså positivt på att den 
stora betydelsen av länets hamnar lyfts fram i planen. Med en stark 
koppling till regionens, och grannregionernas, näringsliv och företag kan 
dessa vara tillväxtmotorer och platser för etableringar. 

 
När det gäller Utvecklingsområde nr 2 vill vi även här framhålla Stiftelsen 
Valjevikens betydelse – och ytterligare potential. Detta avseende idrott och 
rehab. Stiftelsen är i detta sammanhang en resurs som kan ge hela 
Blekinge en position som rehab-region och föregångare i till exempel 
handikappidrott.  
 
Avseende skrivningarna om kultur vill vi påpeka att – utöver det som 
remissen anger, där vi inte har annan uppfattning – Blekinges historiska 
kulturtraditioner och -miljöer måste få en framskjuten ställning. Blekinge 
kännetecknas av detta kulturarv och det är vårt ansvar att föra det vidare. 
Det kan dessutom hjälpa till att sätta Blekinge på kartan i fler 
internationella sammanhang. 
 
Strategiskt område 2 
 
Här talas om Karlskronas roll som tillväxtmotor. Förvisso är det naturligt 
att Karlskrona såsom varande den största staden och kommunen i länet, är 
en motor. Men dock inte den enda. Ett av Blekinges problem, sannolikt, är 
att vi hittills haft för få motorer. Vi menar därför att det är ensidigt att 
endast tala om en tillväxtmotor. Sölvesborg kan för sin del utvecklas till 
något av västra Blekinges tillväxtmotor. Detta understryks av Sölvesborgs 
läge med närheten till Skånes näringsliv och service. Övriga 
Blekingekommuner har sina förutsättningar att bli mer tillväxtdrivande 
inom vissa givna områden. Tillsammans kan detta ge Blekinge en helhet 
som vi alla tjänar på och som kanske kommer tidigare och utvecklas 
starkare än om fokus finns på endast en motor. 
 
Beträffande utmaningar för näringslivet, vill vi tillföra: 
 

 Näringslivet och även det offentliga Blekinge med region och 
kommuner bör öka sin närvaro på viktiga marknader söder om 
Östersjön. 

 
 Exportmöjligheter till bland annat Polen kommer att kunna ökas, 

som en följd bland annat av den polska ekonomins stadiga och 
kraftiga tillväxt, sett över en längre tid. 
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 Blekinge kan genom sina västra delar knyta an än mer till den 
skånska ekonomin. 

 

Lars Ericsson 
Kommunchef 
 
 
Tomas Petersson 
Kvalificerad utredare 
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Varför en bredbandsstrategi 
 
Samhällsutvecklingen leder till ökande behov av kommunikation för 
informationsöverföring och digitala tjänster för såväl sociala som 
kommersiella tjänster.  

Medborgarna ställer allt större krav på tillgänglighet via elektroniskmedia. 
Bredband med hög överföringskapacitet har en allt större betydelse för 
näringsliv och innebär också förbättrad flexibilitet på arbetsmarknaden.  

Möjligheterna till utvecklad service och tillgänglighet inom sjukvård och 
offentlig förvaltning är stora och behoven ökar. Bredband kan ge en 
åldrande befolkning möjligheter till kulturupplevelser, social samvaro, 
trygghetskänsla, att kunna bo kvar hemma längre och få vård i hemmet och 
samtidigt ge samhällsekonomiska besparingar. Med gemensam strategi och 
agerande skapas möjlighet att påverka marknaden genom att bevaka 
samhällsperspektivet och samtidigt stimulera till en snabbare utveckling av 
en heltäckande och öppen bredbandsinfrastruktur. 

Bredband är även en viktig fråga för miljö och klimat. En ökad användning 
av kommunikationshjälpmedel och telemedicin kan leda till ett minskat 
resande. Det finns också andra exempel på kopplingen mellan energi, IT och 
miljö. Ny teknik är energibesparande. Undersökningar visar att övervakning 
och styrning med hjälp av IT kan minska energibehovet i byggnader med 
upp till närmare 20 procent och minska koldioxidutsläppen med upp till 30 
procent.  
Sverige har de senaste åren gjort en stor utbyggnad av digital infrastruktur 
som kan jämföras med elektricitetens intåg. I dagsläget är det ytterst få 
människor i Sverige som väljer att bo utan tillgång till elektricitet, sannolikt 
kommer bredbandsuppkopplingen till varje hushåll vara lika naturlig inom 
en inte alltför avlägsen framtid. Det kommer inte att räcka att ha tillgång till 
internet framöver – hastigheten måste vara tillräckligt hög också.  

Utgångspunkten för den svenska bredbandsutbyggnaden är att den ska 
genomföras av markandens aktörer. Det offentliga, inte minst 
kommunerna, har ändå ett stort ansvar genom sin planering av 
infrastruktur och som beställare och utvecklare av tjänster.   
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Sölvesborg kommuns bredbandsstrategi 
 
Med hänsyn till Sölvesborg kommuns attraktionskraft för boende och 
företag är det angeläget att skapa en god IT-infrastruktur. Därför upprättas 
denna Bredbandsstrategi. 

Med bredbandsinfrastruktur menas då inget annat sägs optisk fiber ända 
fram till slutanvändaren, dvs. bostaden eller arbetsplatsen. 

En väl genomarbetad bredbandsstrategi ökar, breddar och förankrar 
kunskapen och skapar därigenom bättre förutsättningar för en kommun att 
ställa krav och samverka med marknadens aktörer för att nå målet.  

Bredbandsstrategin antas av kommunfullmäktige. Kommunstyrelsen 
ansvarar för genomförande och uppföljning.  

Bredbandssituationen allmänt 
 
Det kommer inte att räcka att bara ha tillgång till internet framöver – 
hastigheten måste vara tillräckligt hög också. Framtiden kommer att 
medföra ett ständigt ökat behov av dataöverföringshastighet (bandbredd). 
Bredband via fiberoptiska kablar möjliggör höga överföringshastigheter, 
snabba svarstider och påverkas inte av avstånd eller belastningar på nätet.  

Alla delar av landet kommer inte att kunna nås med fiber och då är 
Radiolänk (LTE/4G/5G) ett viktigt komplement. 5G kommer att erbjuda 
högre tillförlitlighet, kortare svarstider och högre kapacitet än 4G, vilket 
kan göra att Radiolänk i vissa fall vara ett komplement till fider där t ex 
terrängförhållanden gör en fiberdragning mycket besvärlig och kostsam. 

5G skapar förutsättningar för en rad innovativa nya teknologier och 
tjänster. De tjänster som ofta förknippas med 5G är tillämpningar inom 
"sakernas internet" (Internet of things), där föremål kopplas upp och 
kommunicerar via internet. Det kan vara allt från virtuell verklighet för 
distanssamarbete eller uppkopplade bilar, kirurgiska ingrepp på distans. 
För hälso- och sjukvården kommer den nya tekniken att underlätta mycket, 
det kan handla om allt från uppkopplade duschrobotar till avancerade larm- 
och övervakningsfunktioner. Även förbättrade möjligheter för vård och 
omsorg i hemmet kan bli fallet. 
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Bredbandssituationen i Sölvesborg kommun 
 
Fibernätet i Sölvesborgs kommun har byggs ut rejält under de senaste 
åren. Man valde tidigt att bygga upp ett stamnät som sedan har förtätats. 
Idag täcker man in ca 95% av kommunens ytor och alla som vill få en 
fiberanslutning kan få det idag.  

Enda undantaget är på Hanö, där det i dagsläget inte finns någon fiber till. 
Dock ligger det i planen för 2021 att sjöförlägga fiber mellan Nogersund 
och Hanö, så att även de på Hanö som önskar fiber skall kunna ansluta sig. 
 

Fiberutvecklingen i kommunen: 

 
  
Antalet anslutningar och intresseanmälningar i kommunen 2020: 

 
 
 

Utöver de redan anslutna fastigheterna så finns det ytterligare 1976 st 
fastigheter i kommunen där fibern ligger i direkt anslutning utanför 
fastigheten dvs de har möjlighet till att få fiber anslutet omgående. 

nyanslutningar 
per år

totalt antal 
anslutningar

2012 10 1 618
2013 58 1 676
2014 160 1 734
2015 451 2 185
2016 1 048 3 233
2017 1 044 4 277
2018 963 5 240
2019 883 6 123
2020 570 6 693
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Det finns alltså fiber som passerar de flesta fastigheter, så betydligt flera 
har möjlighet att ansluta sig. Likaså påverkas siffrorna av det stora antalet 
fritidsbostäder som finns i kommunen. 

Under hösten 2015 genomfördes en större uppgradering av hela fibernätet. 
Nätets driftssäkerhet och kvalitet förbättrades och flera 
tjänsteleverantörer började erbjuda sina tjänster i Sölvesborgs öppna 
fibernät. 

Intresseanmälan sker via Sölvesborg Energis hemsida, där det finns en 
portal där man enkelt kan göra sin intresseanmälan, samt hittar information 
om hur anslutningsprocessen ser ut. 

Sölvesborgs Energi levererar även fiberanslutning åt andra operatörer och 
mobilmaster.  

Sölvesborgs Energi är ett helägt kommunalt bolag. Uppdraget enligt 
bolagsordningen är att bedriva verksamhet för bredband och i 
ägardirektivet framgår det att bolaget ska drivas med miljö- och 
samhällsekonomisk nytta på affärsmässiga grunder för att aktivt påverka 
utvecklingen av Sölvesborgs kommuns IT-infrastruktur. 

  

Nationell Bredbandsstrategi 
2016 presenterade regeringen en ny nationell bredbandsstrategi, ”Sverige 
helt uppkopplat 2025 – en bredbandsstrategi”. Den ersätter den tidigare 
strategin från 2009. 
 
Strategin har följande mål: 

 År 2020 bör 95 procent av alla hushåll och företag ha tillgång till 
bredband om minst 100 Mbit/s. 

 År 2023 bör hela Sverige ha tillgång till stabila mobila tjänster av 
god kvalitet. 

 År 2025 bör hela Sverige ha tillgång till snabbt bredband 
 
Sveriges kommuner och regioner har nyckelroller för att skapa goda 
förutsättningar för utbyggnaden av snabbt och säkert bredband i hela 
landet. 
Bredbandsmålet ställer krav på stora investeringar. Det är inte troligt att 
marknaden kan lösa denna infrastrukturutmaning utan tät samverkan med 
stat, region och kommuner.  
Den största utmaningen kommer att vara att bygga ut till mindre orter och 
framför allt landsbygd.  
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Regional Bredbandsstrategi 
2018 tog Region Blekinge fram en regional bredbandsstrategi, ”Regional 
bredbandsstrategi för Blekinge 2018-2020”.   
 
I strategin framgår det att en väl utbyggd fiberbaserad IT-infrastruktur idag 
är en förutsättning för fortsatt utveckling för Blekinges kommuner och 
regionen som helhet. Efterfrågan och utvecklingen av digitala tjänster ökar 
i allt snabbare takt, och förväntningarna är stora på kommande 
samhällsekonomiska vinster och ökad välfärd.  
 
Det pågår just nu arbete inom regionen för att skriva en ny regional 
bredbandsstrategi, den kommer att var en del av ”Regional 
utvecklingsstrategi (RUSen)”. 
 

Översiktsplan och Mål och visionsdokument 
 
Kommunens översiktsplan är en dokumentation av dagens tankar kring den 
framtida markanvändningen i kommunen – för bostäder, rekreation, 
verksamheter, etc.  
Sölvesborgs kommuns översiktsplan från 2020 anger kommunens 
långsiktiga mål för bl.a. boende, näringsliv och miljö. Inget mål i planen har 
direkt bäring på bredbandsutbyggnad.  
 
I kommande översiktsplan ska inarbetas ett nytt avsnitt om ”Infrastruktur 
för bredband”.  
 

Enligt PBL, Plan- och Bygglagen har kommunen ansvar för dokumentation 
över de befintliga och planerade nätstrukturerna i kommunen avseende 
kabelnäten och övrig bredbandsinfrastruktur (man jämför kommunens 
ansvar för t.ex. vatten och avlopp). Historiskt har kommuner inte haft detta 
ansvar.  

Mål och strategi för Sölvesborg kommun 
Sölvesborg kommun måste, för att slå vakt om sin attraktivitet och 
konkurrenskraft, planera för att utbyggnaden av bredband sker med minst 
samma ambitionsnivå som i övriga Sverige:  

 

För att eftersträvade effekter av bredbandsutbyggnaden, inte minst när det 
gäller tillgång till service, vård i hemmet mm behöver kommunen även 
verka för att så många som möjligt också faktiskt ansluter sig: 
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För att uppnå målen ska kommunen 
 

1. Identifiera och beskriva brister i bredbandstillgången inom 
kommunen med beaktande av behoven hos näringsliv, invånare och 
offentlig verksamhet. 

2. Beakta möjligheterna att driva på eller underlätta 
bredbandsbyggande i all kommunal planering och verksamhet samt 
medverka till att fiberutbyggnaden kan ske kostnadsoptimalt.  

3. Ge tydliga uppdrag till kommunens verksamhetsgrenar och 
ägardirektiv till kommunens bolag om att de genom samverkan och 
på andra sätt ska bidra till att kommunens bredbandsmål nås. 

4. Aktivt bevaka möjligheterna till finansiering via stöd och bidrag. 
5. Årligen avsätta medel för att bygga ut fiber i kommunala 

fastigheter. 
6. Stimulera fiberutbyggnaden genom att vara beredda att medge 

överavskrivning av investeringarna i fibernätet.  
7. Verka för konkurrensneutrala och öppna nät. 
8. Identifiera en grupp som driver på och övervakar 

bredbandsstrategins genomförande – Gruppen föreslås bestå av 
kommunens bredbandssamordnare (sammankallande), teknikchef 
Sölvesborg Energi, kommunens näringslivschef och tekniska chef. 
Avstämning sker en gång per år med kommunstyrelsen ordförande.  

 

Landsbygdsområden 
 
Med tanke på hur Sölvesborg kommun ser ut geografiskt och demografiskt 
är det viktigt att säkerställa att även landsbygden får tillgång till bredband. 
Av befolkningen bor cirka 50 procent i själva tätorten Sölvesborg, 
13 procent på landsbygd och resten i de övriga tätorterna. Till de totalt 
17 452 invånarna kommer ett antal fritidsboende i kommunen.  
 
Företag har ett ständigt ökat behov av bredband och fritidshusen har en 
tendens att omvandlas till permanentbostäder. Bredband på landsbygden 
är viktigt för företagens fortlevnad och utveckling, inflyttning, 
kvarboendemöjligheter samt för att kostnadseffektivt kunna tillhandahålla 
olika former av samhällsservice.  
 
Det är viktigt att kommunen uppmuntrar och tillvaratar lokala initiativ och 
lokalt engagemang genom att parallellt med planerad utbyggnad även 
släppa fram mindre utbyggnadsprojekt på landsbygden, s.k. 
byalagsverksamhet.  
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Kommunen och Sölvesborgs Energi ska kunna informera om 
bidragsmöjligheter till bl.a. byalag, kommunbygderåd och andra 
intresseorganisationer, fastighetsägare, villaföreningar och samfälligheter. 

Uppgifter för kommunens verksamhetsområden  
 
Kommunen övergripande 

Ska fortsätta arbetet med att utveckla tjänster och allmänhetskontakter via 
Internet med insikt om att pågående bredbandsutbyggnaden kommer att 
ge ändrade förutsättningar. Kommunen ska genomföra åtgärder för att ge 
fler äldre tillgång till Internetuppkoppling. 
 
IT-avdelningen 
Ska utreda behovet av och formerna för att bygga ut och förstärka 
bredbandsnätet till kommunens egna fastigheter och serviceinrättningar så 
att kapacitetsbehovet är väl tillgodosett för att möta framtida behov. Ska 
föreslå strategi för kommunens egen IT-verksamhet som både ger bästa 
kommunikation till bästa pris och som genom synergieffekter bidrar till att 
kommunens övergripande mål för bredbandsutbyggnaden nås. 
 
Näringslivsavdelningen 

Ska i samverkan med näringslivets organisationer och enskilda företag 
stimulera samverkan kring digitala tjänster och bredbandsutbyggnad. 
 
Ska genom möten och andra informationsformer stimulera samverkan 
mellan hushåll-/företag, i första hand på landsbygden och i småorter, för 
att förverkliga utbyggnad av bredband. Se kapitel Landsbygdsområden 
ovan. 
 
Ska bjuda in till överläggningar med berörda företagare och Sölvesborg 
Energi för att kunna nå ut till alla företag i kommunen som saknar 
bredbandslösning. 
 
Ska bevaka och förmedla bidragsmöjligheter till företag och föreningar. 
Viktiga samarbetspartners är Länsstyrelsen, Region Blekinge och övriga 
kommuner i länet. 
 
Omsorgsförvaltningen 

Ska i samverkan med IT-avdelningen se till att samtliga fasta arbetsenheter 
ges bredbandsanslutning med tillräcklig kapacitet. 
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Ska arbeta med att utveckla service till vårdtagare och anhöriga via 
bredbandsuppkoppling i hemmen. 
 
 
Samhällsbyggnadsförvaltningen 

Ska i all fysisk planering och exploateringsverksamhet verka för en hållbar 
samhällsutveckling, inklusive att ett sammanhängande, säkert och öppet 
bredbandsnät (fibernät) skapas. Där detta är motiverat ska samplanering 
ske med närliggande kommuner. 
 
Ska uppdatera regler för grävtillstånd, marktillträde, och samförläggning 
för att säkerställa att bredbandsutbyggnad ges goda förutsättningar. 
 
När nya bostadsområde bildas ska området alltid förberedas för 
fiberinfrastruktur, tomternas anslutningar ska vara klara för att möjliggöra 
en snabb anslutning vid byggnation. 
Fortsätta arbeta för att ansluta kommunens övriga osålda tomter med fiber 
när så medges. 
 

Barn och Utbildningsförvaltningen 

Ska i samverkan med IT-avdelningen se till att samtliga skolor, förskolor, 
fritidsgårdar mm. ges bredbandsanslutning med tillräcklig kapacitet för att 
fullfölja den digitala jämställdheten mellan skolor i kommunen som inleddes 
2013. 

Uppgifter för kommunens bolag 
 
Sölvesborgs Energi och Vatten AB 
 
Ska ansvara för bredbandssamordningen och aktivt arbeta med 
bredbandsfrågor. 
 
Marknadsföra fiberanslutningar till samtliga invånare och företag i 
kommunen. 
 
Hantera alla intresseanmälningar som inkommer och tillse att de behandlas 
skyndsamt. 
 
Fortlöpande tillse att ”svåra” utbyggnadsområden inte glöms bort vid 
utbyggnaden utan leta efter möjligheter att ansluta även dessa områden. 
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Ska se till att tillräckligt antal tomrör alltid läggs ner vid olika grävarbeten, 
för att underlättar framtida fiberdragningar.  
 
Ska svara för dokumentation av nätstrukturerna i kommunen avseende 
kabelnäten och övrig bredbandsinfrastruktur. 
 
Ska tillsammans med kommunen se till så att alla exploateringsavtal alltid 
innefattar anvisningar om utbyggnad av ett sammanhängande, säkert och 
öppet bredbandsnät. 
 
Ska genom möten tillsammans med Näringslivsavdelningen och i andra 
informationsformer stimulera samverkan mellan hushåll-/företag, i första 
hand på landsbygden och i småorter, för att förverkliga utbyggnad av 
bredband. 

Ska medverka aktivt i samverkan med IT-avdelningen så att samtliga 
kommunala enheter ges bredbandsanslutning med tillräckliga 
kommunikationsresurser.  

En annan utmaning är att också verka för att möjliga anslutningar i så hög 
utsträckning som möjligt blir aktiva anslutningar. Sölvesborg Energi ska 
arbeta aktivt för att de bästa möjliga tjänsteleverantörerna ska finnas i 
fibernätet. 
 

Sölvesborgshem 

Ska inom ramen för sitt bostadsförsörjningsuppdrag genom planering och 
åtgärder bidra till att bredbandsstrategin förverkligas.  
 
Ska vid nybyggnation ansluta lägenheter till fiberbredbandsnätet. 

Extern information och kommunikation 
Bredbandsstrategin bör kommuniceras med kommunens invånare, 
näringsliv och företag främst via kommunens hemsida men även via andra 
naturliga kanaler. Det tydliggör också kommunens profil i detta avseende. 
Det är viktigt att allmänheten kan följa och avgöra hur bredbandsstrategin 
inverkar på olika delar av kommunen samt hur läget är på respektive orter.   
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Bilaga 1. Identifierade nyttor inom kommunens 
verksamhetsområde  

 
Medborgarinflytande 

 Bredband förbättrar möjligheterna att vara aktiv i demokratiska 
processer genom ökad delaktighet och inflytande i kommunala 
frågor.  

 Bredband möjliggör en ökad kvalitet i kommunernas 
tjänsteleveranser genom att bl.a. öka tillgängligheten för brukare 
och lämna snabbare svar på frågor.  

 
Näringslivsutveckling  

 Bredband ger företag en förbättrad tillgång till marknaden, bl.a. 
genom e-handel och nya sätt att marknadsföra och sälja produkter 
och tjänster.  

 Bredband påverkar produktiviteten i företag t.ex. genom att 
effektivisera kommunikationen med kunder och leverantörer och 
förbättra omvärldsbevakningen.  

 Bredband ökar attraktionskraften för en kommun och möjliggör en 
bevarad eller stärkt konkurrenskraft. Detta sker genom att nya 
branscher och företag etableras samtidigt som det befintliga 
näringslivet kan bevara eller utveckla sin konkurrenskraft.  

 Bredband förbättrar kompetensförsörjningen genom att tekniken 
ger både individer och företag tillgång till en större arbetsmarknad, 
tack vara möjligheter att jobba på distans och under pendling.  

 
Skola och utbildning  

 Bredband och tjänster inom t.ex. distansutbildning stärker 
konkurrenskraften för såväl enskilda skolor som för en ort eller 
bygd. Skolor konkurrerar i dag om elever och möjligheterna att 
använda bredband och IT i undervisningen är en konkurrensfaktor.  

 I kommunerna finns en förväntan om att användningen av 
bredbandstjänster ska förbättra resultaten och måluppfyllelsen i 
skolorna. Det förväntas bl.a. ske genom att undervisningen blir 
intressantare och bättre genom olika typer av digitala läroresurser.  

 Bredbandstjänster stärker kommunikationen mellan skola och 
vårdnadshavare på ett sätt som möjliggör en ökad delaktighet för 
målsmän i barnens skolgång. Digitala plattformar finns där man kan 
följa sina barns utveckling i olika ämnen, ta del av information från 
skolan samt kommunicera med lärare och skolledning.  

 Bredbandstjänster i skolan möjliggör nya sätt att arbeta. Det gäller 
både pedagogiskt i klassrummet, administrativt vid planering och 
vid erfarenhetsutbyte mellan lärare och skolor, nationellt och 
internationellt.  
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Utgåva 
      

Sida 
13(13) 

 
Omsorg och vård 

 Inom vård- och omsorgssektorerna sker en utveckling för att i allt 
större utsträckning utnyttja digital bredbandsteknik.  

 Begrepp som E-hälsa, tekniska hjälpmedel, Min journal på nätet, 
1177 och Vårdguiden blir alltmer etablerade begrepp.  

 Stora informationsmängder överförs idag mellan olika 
vård/omsorgsenheter och överföring via bredbandsteknik ger 
möjlighet till både snabbare och säkrare hantering. 

 Inom den kommunala hemtjänsten är bredbandstekniken i sin linda, 
men här väntar stora förändringar. Vårdtagarspecifik information, 
distansmonitorering och trygghetsskapande teknik är exempel som 
kommer att bli allt vanligare inom kommunal omsorg.  

 För personer med olika funktionsnedsättningar kan vardagen 
underlättas ytterligare med bredbandsteknik, vilket för dessa 
grupper i ännu vidare utsträckning kan leda till större 
självständighet och delaktighet i samhället. 

 
 
Övrigt - Kultur och Fritid, med mera 

 Kulturen är också ett område som påverkas av den digitala 
utvecklingen. Produktionssättet och distribution av kultur ändras 
helt genom snabbare uppkopplingar. De tidigare enbart passiva 
mottagarna av kulturupplevelser kan i framtiden mycket lättare bli 
skapare av egna kulturgärningar.  

 Den digitala teknikens underlättande av snabba nätverkskopplingar 
innebär total förändring av spridande och mottagande av 
kulturupplevelser och exempel på nya redskap är Google, 
Facebook, Spotify och YouTube.  

 Medborgarnas användning av digitala tjänster ökar, både för nytta 
och nöje, söker tjänster och service via sina elektroniska enheter 
samt använder massmedier i form av sociala medier, film, TV, radio, 
tidningar mm. 

 Det finns en förväntan på att bredbandstjänster ska effektivisera 
kommunernas arbete, inte minst genom olika typer av e-tjänster 
som automatiserar tidigare manuell handläggning. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(3) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 93 Dnr 2021/99 

Digitaliseringsstrategi Sölvesborgs kommun 2021 - 
remissverisionen 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar fastställa föreslagen digitaliseringsstrategi för 
Sölvesborgs kommun att gälla fr.o.m. 2021 och tillsvidare. 

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås en digitaliseringsstrategi fr Sölvesborgs kommun fr o m 
innevarade år. 

Bakgrund 
Föreligger förslag till digitaliseringsstrategi har arbetas fram av 
digitaliseringssamordnare Ulrika Kastell att gälla fr o m innevarande år och tills 
vidare.  

Den föreslagna strategin kan sammanfattas enligt följande. 

”Syfte  

Syftet med denna strategi är att förbättra Sölvesborgs kommuns förutsättningar för 
digital utveckling. Genom att göra det tydligt för chefer och medarbetare vad som är 
kommunens prioriterade utvecklingsområden inom digitalisering och hur 
digitalisering ska användas för att leva upp till de krav som ställs på kommunen. 

För att arbeta framgångsrikt med digitaliseringsfrågor behövs ett strukturerat och 
systematiskt arbetssätt. 

Mål 
Målet är att med hjälp av digitaliseringens möjligheter ge kommunen förutsättningar 
för en effektiv verksamhet med hög kvalitet och god service som skapar största 
möjliga nytta för medborgare, medarbetare, näringsliv och besökare. 

Prioriterade utvecklingsområden 

Öka ledningens och medarbetarnas digitala kompetens 

Att kompetensutveckla verksamheten ökar förutsättningen för att lyckas med 
digitaliseringsarbetet. 

Att ledningen har en hög digital kompetens och aktivt arbetar med 
digitaliseringsfrågor i sina verksamheter ökar möjligheten för ett lyckat 
digitaliseringsarbete. Högsta ledningen och alla underliggande ledningsnivåer bör 
systematiskt arbeta med frågan och sin egen utbildning inom området.  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
2(3) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

Genom att utbilda i digital kompetens skapas förståelse för digitalisering inom 
organisationen och det skapas förutsättningar för att medarbetarna ska bli mer 
förändringsbenägna. 

Anpassa kommunens processer till ett digitalt arbetssätt  

Allt arbete med digitalisering bör utgå från berörda processer.  

Att arbetet med digitalisering utgår från verksamhetens processer innebär att alla 
medarbetare inom kommunen aktivt ska lyfta frågan om digitalisering vid 
framtagande av eller uppdatering av processer inom kommunen. Digitaliseringen 
innebär i detta sammanhang att öka användningen av digital teknik inom 
verksamheten samt att se över vilken information som kan hanteras i digitalt format.  

Genom att anpassa organisationen efter teknikens möjligheter skapas goda 
förutsättningar för digitalisering och innovation. Det är också viktigt att vi gör 
anpassningar för alla medborgare, även de som inte är digitala idag. 

Öka säkerheten vid digital informationshantering  

I takt med att allt fler tjänster erbjuds digitalt höjs också kraven på säkerhet i de 
system och tjänster Sölvesborgs kommun använder.  

Vid arbetet med digitalisering är det viktigt att säkerheten bibehålls för att skapa 
trygghet och tillit till det digitala samhället bland medarbetare och medborgare.  

För att skydda kommunens information och bibehålla förtroendet för kommunens 
verksamhet måste rätt säkerhetsnivå hållas för den information som hanteras.  Alla 
verksamheter inom kommunen ska därför bedriva ett aktivt och systematiskt 
informationssäkerhetsarbete och se till att samtliga medarbetare har tillräcklig 
kompetens inom området så att säkerhet främjas.  

Öka publicering av öppna data (PSI-data)  

Begreppet "öppna data" innebär digital information som är fritt tillgänglig. Öppna 
data skapar förutsättningar för ökad insyn och stärker demokratin. Sölvesborgs 
kommun ska därför aktivt arbeta med att öka publiceringen av öppna data där det är 
möjligt.  

Informationen ska följa standarden för PSI-data. Öppna data ska hållas tillgängliga på 
ett sådant sätt att tröskeln för att använda den är låg, utan avgifter eller begränsande 
villkor”. 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-24. 
Förslag till digitaliseringsstrategi för Sölvesborgs kommun 2021. 

KSAU § 109/2021. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
3(3) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

__________ 
Exp. 
Digitaliseringssamordnaren, Ulrika Kastell 
Alla nämnder/BUN, ON, AVF, BN, FKN 
Bolagen/Sölvesborgs Energi och Vatten AB/Sölvesborgshem AB 
Sölvesborg Bromölla Kommunalförbund 
Miljöförbundet Blekinge Väst 
IT-enheten 
Kommunchefen Lars Ericsson
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Strategi 
Sida 
1(5) 

Datum 
2020-12-18 

 
 

 

Godkänd/ansvarig 

 
Utgåva 

 
 

Digitaliseringsstrategi för Sölvesborgs kommun, 
remissversion 
 

Bakgrund – vad är digitalisering? 
 
Digitalisering handlar om att använda de möjligheter som det digitala 
formatet och ny teknik för med sig för att förändra, utveckla eller 
förbättra något. Det handlar om att tillföra funktionalitet eller på olika 
sätt effektivisera eller automatisera, med syftet att förbättra servicen 
för medborgare, medarbetare, näringsliv och besökare.  
 
Idag förväntar vi oss att snabbt kunna få information och att kunna 
sköta våra ärenden på ett enkelt sätt, var vi vill, när vi vill. Genom att ta 
vara på digitaliseringens möjligheter kan samhällsservicen förbättras, 
kvaliteten höjas och verksamhetsprocesserna effektiviseras.  
Digitaliseringen ger oss möjligheter att med nya smarta lösningar bli 
mer effektiva. 
 
I den nationella digitaliseringsstrategin ”För ett hållbart digitaliserat 
Sverige” är det övergripande målet att ”Sverige ska bli bäst i världen på 
att använda digitaliseringens möjligheter.” Med tanke på den höga 
målsättningen behöver även Sölvesborgs kommun bidra. 
 
 

Syfte  
 
Syftet med denna strategi är att förbättra Sölvesborgs kommuns 
förutsättningar för digital utveckling. Genom att göra det tydligt för 
chefer och medarbetare vad som är kommunens prioriterade 
utvecklingsområden inom digitalisering och hur digitalisering ska 
användas för att leva upp till de krav som ställs på kommunen. 
 
För att arbeta framgångsrikt med digitaliseringsfrågor behövs ett 
strukturerat och systematiskt arbetssätt. 
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Utgåva 
      

Sida 
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Mål 
 
Målet är att med hjälp av digitaliseringens möjligheter ge kommunen 
förutsättningar för en effektiv verksamhet med hög kvalitet och god 
service som skapar största möjliga nytta för medborgare, medarbetare, 
näringsliv och besökare. 
 
 

Prioriterade utvecklingsområden 
 

Öka ledningens och medarbetarnas digitala kompetens 
Att kompetensutveckla verksamheten ökar förutsättningen för att 
lyckas med digitaliseringsarbetet. 
Att ledningen har en hög digital kompetens och aktivt arbetar med 
digitaliseringsfrågor i sina verksamheter ökar möjligheten för ett lyckat 
digitaliseringsarbete. Högsta ledningen och alla underliggande 
ledningsnivåer bör systematiskt arbeta med frågan och sin egen 
utbildning inom området.  
Genom att utbilda i digital kompetens skapas förståelse för 
digitalisering inom organisationen och det skapas förutsättningar för att 
medarbetarna ska bli mer förändringsbenägna. 
 

Anpassa kommunens processer till ett digitalt arbetssätt  
Allt arbete med digitalisering bör utgå från berörda processer.  
Att arbetet med digitalisering utgår från verksamhetens processer 
innebär att alla medarbetare inom kommunen aktivt ska lyfta frågan om 
digitalisering vid framtagande av eller uppdatering av processer inom 
kommunen. Digitaliseringen innebär i detta sammanhang att öka 
användningen av digital teknik inom verksamheten samt att se över 
vilken information som kan hanteras i digitalt format.  
Genom att anpassa organisationen efter teknikens möjligheter skapas 
goda förutsättningar för digitalisering och innovation. Det är också 
viktigt att vi gör anpassningar för alla medborgare, även de som inte är 
digitala idag. 
 

Öka säkerheten vid digital informationshantering  
I takt med att allt fler tjänster erbjuds digitalt höjs också kraven på 
säkerhet i de system och tjänster Sölvesborgs kommun använder.  
Vid arbetet med digitalisering är det viktigt att säkerheten bibehålls för 
att skapa trygghet och tillit till det digitala samhället bland medarbetare 
och medborgare.  
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För att skydda kommunens information och bibehålla förtroendet för 
kommunens verksamhet måste rätt säkerhetsnivå hållas för den 
information som hanteras.  Alla verksamheter inom kommunen ska 
därför bedriva ett aktivt och systematiskt informationssäkerhetsarbete 
och se till att samtliga medarbetare har tillräcklig kompetens inom 
området så att säkerhet främjas.  
 

Öka publicering av öppna data (PSI-data)  
Begreppet "öppna data" innebär digital information som är fritt 
tillgänglig. Öppna data skapar förutsättningar för ökad insyn och stärker 
demokratin. Sölvesborgs kommun ska därför aktivt arbeta med att öka 
publiceringen av öppna data där det är möjligt.  
Informationen ska följa standarden för PSI-data. Öppna data ska hållas 
tillgängliga på ett sådant sätt att tröskeln för att använda den är låg, 
utan avgifter eller begränsande villkor. 
 
 

Hur lyckas vi? 
 
För att lyckas med kommunens målsättning behöver vi: 

 Låta kundens behov styra 
 Identifiera digitaliseringsinitiativ 
 Utgå från en gemensam digital plattform 
 Gemensam central samordning kring digitalisering 
 Möta framtiden med nyfikenhet, kreativitet och innovation 

 
 

Kundens behov styr vårt uppdrag 
Våra kunder är medborgare, medarbetare, näringsliv och besökare i 
Sölvesborg. Det kommunala uppdraget innebär att erbjuda bästa 
service och göra det enkelt att leva och verka i kommunen. En 
förutsättning för detta är att beslut och vägval kännetecknas av viljan 
att möta kundens behov  

 Vi säkrar att vår utveckling och våra prioriteringar utgår från 
våra kunders behov 

 Vi utvecklar tjänster som är enkla, tydliga och säkra 
 Vi arbetar aktivt med att skapa insikter om våra kunders 

situation och deras behov 
 Vi involverar våra kunder i utvecklingen, för att skapa 

behovsanpassade tjänster 
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Identifiera digitaliseringsinitiativ 
Sölvesborgs kommun ska erbjuda goda förutsättningar för att fånga och 
utveckla bra idéer till möjliga digitaliserings initiativ. De som utvecklar 
e-tjänster i organisationen har en nyckelroll för att identifiera behov och 
möjligheter.  
Vi ska: 

 Stärka och kompetensutveckla E-tjänsteutvecklarna i 
kommunen 

 Ha ett forum för E-tjänsteutvecklarna att mötas för lärande, 
inspiration och samordning 

�  

Vi utgår från en gemensam digital plattform 
Digitalisering kräver samarbeten över gränserna; verksamhet, teknik, 
juridik, kommunikation och säkerhet. En gemensam digital plattform att 
utgå från underlättar vårt arbete och säkerställer en bättre kundservice. 
Det säkerställer även kostnadseffektivitet, återanvändbarhet och 
hållbarhet och gör att det blir maximal nytta för skattepengarna. 

 Vi strävar efter att nå gemensamma lösningar där informationen 
kan återanvändas mellan verksamheter 

 

Gemensam central samordning kring digitalisering 
För att få ett kostnadseffektivt arbetssätt kring digitaliseringen är en 
central samordning också viktig.   

 Kommunens gemensamma utvecklingsbehov hanteras och 
prioriteras  

 Vår beslutsprocess kring utveckling blir enhetlig 
 Vi får ett ökat helhetsperspektiv över vad som sker i kommunen 
 Vi får en etablerad process och projektmodell för utveckling 
 Vi får tydliga forum och kanaler som underlättar samarbeten 

över gränser 
 
 

Vi möter framtiden med nyfikenhet, kreativitet och 
innovation 
Digitaliseringen ger många nya möjligheter och kommer att utmana 
kommunens verksamhet och arbetssätt. De tjänster som kommunen 
idag erbjuder kommer att behöva anpassas till nya behov. Kommunens 
kunder ska kunna lösa sina ärenden på nya sätt med utgångspunkt från 
digitalt och mobilt först. Enformiga arbetsuppgifter kan ersättas med 
tekniska lösningar och frigöra tid för annat.  

 Vi utforskar nya möjligheter 
 Vi använder våra lärdomar som en naturlig del av vår 

arbetsprocess 
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 Vi strävar efter hållbarhet i våra lösningar 
 Vi är modiga och tillåtande i vår samverkan 
 Vi strävar hela tiden efter att utvecklas och öka vår kompetens 

 
 

Ansvar och uppföljning  
Denna strategi har beslutats av Kommunfullmäktige. Det är 
digitaliseringssamordnaren som är dokumentansvarig och ansvarig för 
att följa upp och revidera dokumentet.  
 
Varje chef inom Sölvesborgs kommun är ansvarig för att sprida 
strategin i sin verksamhet och göra dess innehåll känt bland sina 
medarbetare.  
 
 
Digitaliseringen ger oss möjligheter! 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(1) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 94 Dnr 2021/187 

Beviljande av  medfinansiering - Hälleviks 
samhällsförening 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att bevilja Hälleviks Samhällsförening 93 000 kronor 
från kommunens landsbygdspott. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Ansökan om utvecklingsstöd - Hälleviks Samhällsförening söker 93 000 kronor 
från kommunens landsbygdspott.  

Tillsammans med det beviljade stödet från Region Blekinge på och en 
egenfinansiering kommer de ha de resurser som behöv för att skapa en 
organisation på orten som tar ansvar för att driva utvecklingen av den 
gemensamma servicen på orten. En service som kommer både turister och 
invånare till gagn. 

Beslutsunderlag 
Besöksnäringsutvecklare Sanna Perssons tjänsteskrivelse 2021-05-24. 

Bilaga: Ansökan om utvecklingsstöd inom landsbygdsutveckling. 

NU § 11/2021. 

KSAU § 110/2021. 

__________ 
Exp. 
Besöksnäringsutvecklare Sanna Persson 
Näringslivsutskottet 
Ekonomikontoret 
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Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 95 Dnr 2020/256 

Beslut om de helägda kommunala bolagens 
verksamhet 2020 varit förenlig med de kommunala 
ändamålen 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att fastställa att de helägda kommunala bolagens 
respektive verksamhet under år 2020 varit förenlig med respektive kommunalt 
ändamål och har utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. 

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås Kommunstyrelsen beslut att de helägda kommunala bolagens 
verksamhet under år 2020 varit förenliga med de kommunala ändamålen. 

Bakgrund 
Enligt kommunallagen 6 kap 9 § stadgas att: 

”Styrelsen ska i årliga beslut för varje sådant aktiebolag som avses i 10 kap. 2 § pröva 
om den verksamhet som bolaget har bedrivit under föregående kalenderår har varit 
förenlig med det fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de 
kommunala befogenheterna. Om styrelsen finner att så inte är fallet, ska den lämna 
förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder”. 

I samma lag 10 kap 2 § ges definitionen på vilka aktiebolag som åsyftas i 
stadgandet ovan: 

”Med ett helägt kommunalt bolag avses ett aktiebolag där kommunen eller 
landstinget direkt eller indirekt innehar samtliga aktier. 

Med ett delägt kommunalt bolag avses ett aktiebolag eller handelsbolag där 
kommunen eller landstinget bestämmer tillsammans med någon annan”. 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-20. 

Bilagor: 
Årsredovisning Sölvesborgshem AB 2020 
Årsredovisning Sölvesborg Energi och vatten AB 2020 
Årsredovisning Sölvesborg Energi AB 2020 
Årsredovisning Sölvesborg Fjärrvärme AB 2020 
Granskningsrapport Sölvesborgshem AB 2020 
Granskningsrapport Sölvesborg Energi och vatten AB 2020 
Granskningsrapport Sölvesborg Energi AB 2020 
Granskningsrapport Fjärrvärme AB 2020 

KSAU § 111/2021. 
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Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

__________ 
Exp. 
Sölvesborgshem AB  
Sölvesborg Energi och vatten AB  
Sölvesborg Energi AB  
Sölvesborg Fjärrvärme AB  
Kommunchef Lars Ericsson 
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Sölvesborgs kommun 

Hemsida 
www.solvesborg.se 

E-post 
info@solvesborg.se 

Organisationsnr 
212000-0852 

Postadress 
Kommunledningsförvaltningen 
294 80 Sölvesborg 

Besöksadress 
Repslagaregatan 1 

Telefon 
0456-81 60 00 

Fax 
0456-134 29 

Bankgiro 
343-5625 

TJÄNSTESKRIVELSE 
Sida 
1(4) 

Datum 
2021-06-03 

Dnr 

2020/256 

 

 

Kommunstyrelsen   

 
Handläggare 
Lars Ericsson, 0456-81 61 91 
lars.ericsson@solvesborg.se 

Mottagare 
Kommunstyrelsen 

Beslut om de kommunala helägda bolagens 
verksamhet under 2020 varit förenlig med de 
kommunala ändamålen. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att fastställa att de helägda kommunala 
bolagens respektive verksamhet under år 2020 varit förenlig med 
respektive kommunalt ändamål och har utförts inom ramen för de 
kommunala befogenheterna. 

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 
☐ Ja, se bifogad barnchecklista 
☒ Nej, se förklaring nedan. 

Förklaring (vid svar Nej ovan). 
Ärendet rör specifikt barn och unga i marginell omfattning. 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås Kommunstyrelsen beslut att de helägda kommunala 
bolagens verksamhet under år 2020 varit förenliga med de kommunala 
ändamålen. 

Bakgrund 
Enligt kommunallagen 6 kap 9 § stadgas att: 

”Styrelsen ska i årliga beslut för varje sådant aktiebolag som avses i 10 kap. 2 
§ pröva om den verksamhet som bolaget har bedrivit under föregående 
kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet och 
utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. Om styrelsen finner att 
så inte är fallet, ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga 
åtgärder”. 

I samma lag 10 kap 2 § ges definitionen på vilka aktiebolag som åsyftas i 
stadgandet ovan: 

”Med ett helägt kommunalt bolag avses ett aktiebolag där kommunen eller 
landstinget direkt eller indirekt innehar samtliga aktier. 
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Sölvesborgs kommun 
Datum 
2021-06-03 

Diarienummer 
Dnr 

Sida 
2(4) 

Med ett delägt kommunalt bolag avses ett aktiebolag eller handelsbolag där 
kommunen eller landstinget bestämmer tillsammans med någon annan”. 

Bedömning 
För de helägda kommunala bolagen i Sölvesborgs kommunkoncern gäller 
följande ändamål enligt respektive bolagsordning: 

Sölvesborgs Kommunföretag AB 

§ 2 Föremål för Bolaget skall övergripande samordna de kommunala 
bolagens verksamheter genom att äga och förvalta aktier och andelar i 
kommunala företag inom Sölvesborgs kommun.  

 

§ 3 Ändamålet med bolagets verksamhet är att inom ramen för av 
kommunen givna direktiv enligt god praxis och med optimalt 
resursutnyttjande genom ägande samordna verksamheterna i de av 
Sölvesborgs kommun helägda bolagen. Skulle bolaget upplösas skall dess 
behållna tillgångar tillfalla aktieägarna enligt aktiebolagslagens regler. 

 

Sölvesborg Energi och Vatten AB 

§ 3 Verksamhetsföremål 

 Bolaget har till föremål för sin verksamhet att producera och distribuera 
energi, att bedriva verksamhet för vattenförsörjning och avlopp och 
infrastruktur för fibernät samt mark- och anläggningsentreprenad. § 3  

 

Ändamålet med bolagets verksamhet  

Ändamålet med bolagets verksamhet är att inom ramen för av kommunen 
givna direktiv svara för energidistribution i koncessionsområdet med 
särskilt beaktande av abonnenternas behov av driftsäkerhet och service 
samt att bedriva entreprenadverksamhet inom i § 3 angivna 
verksamhetsområden. Detta ska ske enligt god teknisk praxis och med 
optimalt resursutnyttjande. Skulle bolaget upplösas ska dess behållna 
tillgångar tillfalla aktieägarna enligt aktiebolagslagens regler. 

 

Sölvesborgs Energi AB 

§ 3 Verksamhetsföremål  

Bolaget har till föremål för sin verksamhet att bedriva produktion av och 
handel med el.  

§ 4 Ändamålet med bolagets verksamhet  

Ändamålet med bolagets verksamhet är att inom ramen för av kommunen 
givna direktiv enligt god affärsmässig inriktning bedriva produktion av och 
handel med el. Skulle bolaget upplösas ska dess behållna tillgångar tillfalla 
aktieägarna enligt aktiebolagslagens regler. 
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Sölvesborgs Fjärrvärme AB 

§3 Verksamhetsföremål  

Bolaget har till föremål för sin verksamhet att bedriva produktion, 
distribution och handel med fjärrvärme.  

§ 4 Ändamålet med bolagets verksamhet  

Ändamålet med bolagets verksamhet är att inom ramen för av kommunen 
givna direktiv enligt god teknisk praxis och med optimalt resursutnyttjande 
svara för produktion, distribution och handel med fjärrvärme med särskilt 
beaktande av behovet av driftsäkerhet och kostnadseffektivitet. Skulle 
bolaget upplösas ska dess behållna tillgångar tillfalla aktieägarna enligt 
aktiebolagslagens regler. 

 

Sölvesborgshem AB 

§ 2 Föremål 

Bolaget har till föremål för sin verksamhet att tillhandahålla och förvalta 
verksamhet bostäder, affärslokaler och kollektiva anläggningar, bedriva 
härmed anknytande verksamhet samt medverka till bostadsförsörjningens 
främjande i Sölvesborgs kommun.  

§ 3 Ändamål  

Ändamålet med bolagets verksamhet är att inom ramen för av kommunen 
givna direktiv enligt god teknisk praxis och med optimalt resursutnyttjande 
svara för en väsentlig del av bostadsförsörjningen inom kommunen med 
särskilt beaktande av hyresgästernas behov av god boendestandard och 
service. Skulle bolaget upplösas skall dess behållna tillgångar tillfalla 
aktieägarna enligt aktiebolagslagens regler. 

 

Analys och bedömning 

Med grund respektive avlämnad årsredovisning och därtill följande 
revisionsberättelse, samt den löpande uppsikt som utövas via 
koncernsamråd, koncernledningsmöten, löpande protokolldelgivningar m 
m,  drar jag slutsatsen att respektive bolag har bedrivet sin verksamhet i 
enlighet med det angivna kommunala ändamålet och att den utförts inom 
ramen för de kommunala befogenheterna. 

Lars Ericsson 
Kommunchef 

  

 
Bilagor: 
Årsredovisning Sölvesborgshem AB 2020 
Årsredovisning Sölvesborg Energi och vatten AB 2020 
Årsredovisning Sölvesborg Energi AB 2020 
Årsredovisning Sölvesborg Fjärrvärme AB 2020 
 
Granskningsrapport Sölvesborgshem AB 2020 
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2021-06-03 

Diarienummer 
Dnr 
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Granskningsrapport Sölvesborg Energi och vatten AB 2020 
Granskningsrapport Sölvesborg Energi AB 2020 
Granskningsrapport Fjärrvärme AB 2020 

Beslut sänds till: 
De helägda kommunala bolagen. 
Kommunchefen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
1(3) 

Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 96 Dnr 2020/222 

Förslag till nedsatta tillsynsavgifter inom 
Miljöförbundet 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar att sätta ned årsavgiften för respektive tillsyn i 
Miljöförbundet Blekinge Väst enligt kommunchefens tjänsteskrivelse 2021-04-22.  

Medel anslås till Miljöförbundet Blekinge Väst med 990 108 kronor extra för 2021, 
som kompensation för de uteblivna tillsynsavgiftsintäkterna. Medel tas från 
rörelseresultatet i 2021 års budget. 

__________ 

Yrkande 
Paul Andersson M: bifall till arbetsutskottets förslag. 
Willy Söderdal V: bifall till arbetsutskottets förslag, men med ändring av ”Årlig 
avgift miljötillsyn” – pälsdjursuppfödning tas bort. 

Propositionsordning 
Ordförande ställer först proposition på ändringsyrkandet och finner att 
kommunstyrelsen avslagit det. 

Ordförande ställer därefter proposition på arbetsutskottets förslag och finner att 
kommunstyrelsen bifallit det. 
_________ 

Vänsterpartiet (se närvarolistan) reserverar sig mot beslutet i ärendet. 
_________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås att fasta tillsavgifter för år 2021, inom vissa sakområden och för 
företag i Sölvesborgs kommun i vissa branscher, tillfälligtvis nedsätts till noll pga 
pandemin med covid-19. 

Bakgrund 
Med anledning av de befarade konsekvenserna av pandemin covid -19 bestämdes 
att senarelägga fakturering för tillsyn och kontroll inom Miljöförbundets 
verksamhetsområden till tidigast 1 september 2020. Detta för att ge företagen 
respit med betalning och för att medlemskommunerna skulle kunna besluta om 
eventuell sänkning av den årliga avgiften. Beslut som generellt påverkar taxornas 
storlek kan bara fattas av fullmäktige i respektive medlemskommun.  

Vissa branscher har drabbats hårdare än andra av pandemin och de restriktioner 
som införts. Även inom branscher så varierar påverkan.  
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Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

Ramen för de beslut som en kommun får fatta utgår ifrån grundlag och 
kommunallag. En av de grundläggande principerna är att alla ska behandlas lika 
och att de skillnader som görs ska vara sakliga och objektiva.  

När det gäller att reglera avgifterna så behöver särskild hänsyn tas till kontroll 
utifrån Livsmedelslagstiftningen då den grundas på EU-rätt (EU:s 
kontrollförordning) och har särskilda krav på finansieringen av 
kontrollverksamheten.  

Kommunfullmäktige kan besluta om att ändra taxan för vissa verksamheter. 
Retroaktiva beslut som är gynnande kan genomföras. När det gäller kontroller 
enligt livsmedelslagen så tittar Sveriges Kommuner och Regioner nu på frågan 
och kommer att återkomma med vad kommuner får göra gällande avgiften för 
2020 med hänsyn till pågående pandemi. Kommunchef i Olofström har varit i 
kontakt med SKR och diskuterat livsmedelstaxan, för kretsen medlemskommuner 
i det aktuella förbundet. De har inte haft möjlighet att utreda ytterligare men 
planerar att göra det. 

Vid ett nytt taxebeslut så behöver finansiering beaktas i beslutet. 

Livsmedelslagstiftning 

”Det är upp till varje enskild kontrollmyndighet att fatta beslut om en avgift ska tas 
ut. Vissa avgifter är obligatoriska, exempelvis avgifter som rör kontroller på 
slakterier. När det gäller butiker, caféer, restauranger och andra verksamheter som 
kommunerna kontrollerar så har Livsmedelsverket gått ut med följande 
rekommendation under rådande läge: 

 I dagsläget finns anledning att avvakta fakturering/att medge anstånd med 
betalning av utskickade fakturor 

 Längre fram kan det uppstå en situation där det är lämpligt att helt eller 
delvis efterskänka avgiften. Beslut om detta fattas dock av varje enskild 
kontrollmyndighet. 10 § i förordning (2006:1166) om avgifter för offentlig 
kontroll av livsmedel och vissa jordbruksprodukter gör det möjligt att sätta 
ned avgiften vid särskilda skäl.” 

10 §   Om det finns särskilda skäl får kontrollmyndigheten sätta ned eller 
efterskänka avgiften (livsmedelslagen). 

Finansiering 

Miljöförbundets verksamhet finansieras av en kombination av avgift från 
medlemskommunerna och intäkter utifrån av kommunfullmäktige beslutad taxa.  

Inspektioner har gjorts och görs nu av Miljöförbundet men efter riskbedömning. 
Dock kommer inte antalet inspektioner som genomförs under 2020 att komma 
upp i ett normalläge för förbundet. Tid har i stället behövt läggas på tillsyn enligt 
lagen (2020:1896) om tillfälliga smittskyddsåtgärder på serveringsställen.  

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-04-22. 
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2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

Underlag från Miljöförbundet Blekinge Väst vad gäller beräknade tillsynsavgifter 
under 2021 inom branscher och företag i Sölvesborgs kommun som bedöms 
berörs mest av pandemin med covid-19. 

KLN § 16/2021. 

__________ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
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Sammanträdesdatum 
2021-06-08 

 
  

Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 97 Dnr 2020/222 

Förslag till nedsatta tillsynsavgifter vid varaktiga 
serveringstillstånd enligt alkohollagen 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar att tillfälligt nedsätta beräknade tillsynsavgifter för 
år 2021 för perioden 2021-01-01 till 2021-12-31 för företag med 
serveringstillstånd enligt alkohollagen. 

Det uppkomna intäktsbortfallet (ca 112 tkr) finansieras inom 
Kommunledningsförvaltningens driftsbudgetram för år 2021. 

Kommunchefen får i uppdrag att redovisa i en analys vilka kostnader som 
beräknas uppkomma under 2021 pga. covid19. 

__________ 

Yrkande 
Paul Andersson: bifall till arbetsutskottets förslag. 
Willy Söderdahl V: avslag till arbetsutskottets förslag. 

Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunstyrelsen 
bifallit Paul Andersson M, yrkande. 
_________ 

Vänsterpartiet (se närvarolista) reserverar sig mot beslutet i ärendet. 
_________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås att kommunfullmäktige beslutar tillfälligt nedsätta beräknade 
tillsynsavgifter för år 2021 för perioden 2021-01-01 till 2021-12-31 för företag med 
serveringstillstånd enligt alkohollagen. 

Bakgrund 
Under år 2020 nedsätts bl. a tillsynsavgifterna för företag med serveringstillstånd 
enligt alkohollagen för verksamheten under 2019. Detta som en underlättande 
åtgärd beaktat de negativa effekter av pågående pandemi med covid-19 som bl. a 
restaurangbranschen drabbades av. 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-04-22. 

Förteckning över företag i Sölvesborg med serveringstillstånd och beräknade 
tillsynsavgifter (fasta och rörliga) enligt alkohollagen. 

KLN § 17/2021. 

__________ 
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Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 98 Dnr 2020/69 

Förslag om inrättande av tjänster för 
Måltidsorganisationen fr om 2021-10-01 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar att inrätta föreslagna tjänster för 
måltidsorganisationen med giltighet fr.o.m. 2021-10-01, enligt kommunchefens 
skrivelse 2021-05-24. 

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet läggs förslag till inrättande av tjänster för den återgångna 
måltidsorganisationen med giltighet fr.o.m. 2021-10-01. 

Bakgrund 
Vid sammanträde 2021-02-08 ( § 14 2021) har Kommunfullmäktige i Sölvesborgs 
tagit följande ställning: 

Kommunfullmäktige beslutar att från och med den 1 oktober 2021 återta 
verksamheter från Sölvesborg-Bromölla kommunalförbund såvitt avser måltids- och 
städverksamheterna. Kommunstyrelsen ansvarar från samma tidpunkt för de båda 
verksamheterna vad gäller organisation, resurser och övriga inre förhållanden. De 
båda verksamheterna inordnas som två enheter inom Kommunledningsförvaltningen 
från samma tidpunkt. 

Utifrån dessa ramar finns behov av att besluta om Måltidsverksamhetens närmare 
organisation 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-24. 

Bilagor: 
Förslag om Måltidsorganisationen fr.o.m. 2021-10-01 i Sölvesborgs kommun. 

KSAU § 112/2021. 

__________ 
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Kommunstyrelsen   

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

KS § 99 Dnr 2020/69 

Förslag om inrättande av tjänster för 
städorganisationen fr.o.m. 2021-10-01 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar att inrätta föreslagna tjänster för 
städorganisationen med giltighet fr.o.m. 2021-10-01, enligt kommunchefens 
skrivelse 2021-05-24. 

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet läggs förslag till inrättande av tjänster för den återgångna 
städorganisationen med giltighet fr.o.m. 2021-10-01. 

Bakgrund 
Vid sammanträde 2021-02-08 ( § 14 2021) har Kommunfullmäktige i Sölvesborgs 
tagit följande ställning: 

Kommunfullmäktige beslutar att från och med den 1 oktober 2021 återta 
verksamheter från Sölvesborg-Bromölla kommunalförbund såvitt avser måltids- och 
städverksamheterna. Kommunstyrelsen ansvarar från samma tidpunkt för de båda 
verksamheterna vad gäller organisation, resurser och övriga inre förhållanden. De 
båda verksamheterna inordnas som två enheter inom Kommunledningsförvaltningen 
från samma tidpunkt. 

Utifrån dessa ramar finns behov av att besluta om Städverksamhetens närmare 
organisation. 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-24.  

Bilagor 
Förslag om Städorganisationen fr.o.m. 2021-10-01 i Sölvesborgs kommun. 

KSAU § 113/2021. 

__________ 
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KS § 100 Dnr 2020/358 

Förslag till medgivande till försäljning av Rådhuset 
samt avsiktsförklaring till köp av fastigheten Anden 11 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar att lämna medgivanden till att Sölvesborgshem AB 
försäljer Rådhuset (fastigheten Anden 11).  

Sölvesborgs kommun avser att köpa fastigheten till en köpeskilling om 5,35 Mkr.  

Överlåtelsen regleras i köpeavtal som beslutas senare. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Kommunfullmäktige beslutar att lämna medgivanden till att Sölvesborgshem AB 
försäljer Rådhuset (fastigheten Anden 11) och att bolaget samlar sina 
verksamheter i en nybyggd anläggning.  

Sölvesborgs kommun avser att köpa fastigheten för att nyttjas inom kommunen 
eller dess koncern för överenskommen köpeskilling om 5,35 Mkr. Överlåtelsens 
närmare villkor regleras i köpeavtal när förutsättningarna är bättre kända, vilket 
blir föremål för separat beslut. 

Bakgrund 
Sölvesborgshem AB har 2020-12-17 tillskrivit Sölvesborgs kommun enligt 
följande: 

”Begäran om ställningstagande till försäljning av Rådhuset  

Sölvesborgshem överväger att samlokalisera sina arbetsställen, som idag finns vid 
Stortorget (i Rådhuset), på Gerbogatan samt på Husmansvägen i Mjällby. Vid en 
sådan samlokalisering behövs inte längre Rådhuset för Sölvesborgshems egen 
verksamhet eller för att upplåta bostäder i.  

Enligt köpekontraktet mellan Sölvesborgs kommun och Sölvesborgshem för 
Rådhuset får Sölvesborgshem inte utan kommunfullmäktiges godkännande överlåta 
eller hyra ut fastigheten.  

Sölvesborgshems styrelse har under § 146/2020 beslutat att begära 
kommunfullmäktiges ställningstagande till en försäljning av Rådhuset, bilaga.  

Det ska noteras att frågan alltså kan besvaras med att kommunfullmäktige tar 
ställning till frågan på det sättet att Rådhuset ska säljas till kommunen själv”. 

 

Gällande ägardirektiv för bolaget stipulerar följande: 

9. Underställningsplikt  

Kommunfullmäktige ska ge sitt godkännande vid:  
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a) bildande och förvärv samt avyttring av hel- eller delägt dotterbolag  

b) uppstart av nya rörelsegrenar eller nedläggning av befintliga;  

c) större investering:  

d) övriga frågor av principiell beskaffenhet eller av större vikt. 

Frågan om att bygga en samlad anläggning för bolagets verksamhet torde vara en 
sådan investering som påkallar fullmäktiges godkännande, om inte annat för att 
det rimligen också är en fråga ”av större vikt”.  

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-24. 
Bilagor 
Skrivelse från Sölvesborgshem AB 2020-12-17 inkl underbilaga. 
Utredning från Samhällbyggnadsförvaltningen inkl. underbilagor. 
KSAU § 114/2021. 
__________ 
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KS § 101 Dnr 2021/157 

Införandet av nya verksamhetsområden för spillvatten 
och dricksvatten 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar att införa nya verksamhetsområden för spillvatten 
och dricksvatten. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Utbyggnad av det allmänna spill- och dricksvattennätet är klart i Grönslätts 
stugområde, och nu återstår bildande av nya verksamhetsområden för spillvatten 
och dricksvatten i detta område. Sölvesborg Energi har med anledning av detta 
tagit fram förslag till nya verksamhetsområden bestående av en planöversikt och 
ett fastighetsregister över ingående fastigheter. 

Förslagen innebär att verksamhetsområdesgränsen läggs så gränsen följer 
naturliga gränser så som tomt- och fastighetsgränser där detta är möjligt. Detta 
för att undvika att endast delar av vissa fastigheter/tomter ligger innanför, som 
idag förekommer på vissa ställen.  

Bakgrund 
Detta förslag följer beslut i KF 15/12 2008 KF § 145 Dnr 473/2008. 

Beslutsunderlag 
Sölvesborgs Energi och Vatten AB, VD Roger Mattssons tjänsteskrivelse 

Bilagor: 

1. Planöversikt med förslag till nytt verksamhetsområde för spillvatten i Grönslätts 
stugområde, inkl. fastighetsregister 

2. Planöversikt med förslag till nytt verksamhetsområde för vatten i Grönslätts 
stugområde, inkl. fastighetsregister 

KSAU § 115/2021. 

__________ 
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KS § 102 Dnr 2020/221 

Förslag till aktieförvärv, styrdokument samt val av 
ledamot till valberedning och ägarrepresentant; 
Techtank AB 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunchefens tjänsteskrivelse 2021-05-19. 

-att förvärva 50 aktier i Techtank AB 

-att anslå 212 500 kronor för 2021, för drift av Techtank 

-att föreslå bolagsstämman att välja nuvarande styrgrupp för Techtank till 
styrelse till och med 31 december 2021 

-att nominera näringslivschef Stefan Olofsson till Sölvesborgs kommuns 
representant i valberedningen 

-att utse Arne Bogren M till Sölvesborgs kommuns ägarombud. 

-att anta aktieägaravtalet enligt bilaga 

-att godkänna bolagsordning och ägardirektiv enligt bilaga 

- att Sölvesborgs kommun föreslår att kommunerna som inte har representanter 
får adjungerande plats fram till nästkommande stämma. 

__________ 

Bakgrund 
Klustret Techtank drivs idag inom Näringslivsbolaget AB i Olofström och 
Näringslivsbolaget äger bolaget Techtank AB. Techtanks verksamhet kommer att 
flyttas över till bolaget och bolaget kommer att drivas som ett regionalt bolag där 
samtliga blekingekommuner samt region har ställt sig positiva till att driva 
bolaget gemensamt. Syftet med bolaget och förvärvet är att regionalt arbeta för 
att stärka industrins tillväxt. Bolaget ska verka för ett samarbete mellan olika 
aktörer, kunskapsspridning inom teknik och vetenskap, bidra till 
kompetensförsörjning i regionen, initiera och genomföra projekt, 
marknadsföringsinsatser, verka för spridning av industriell forskning och 
näringsverksamhet samt att delta i nätverk på nationell och internationell nivå. 

Kommunfullmäktige i Sölvesborgs kommun beslöt 2021-03-22 (§ 36 2021): 

”Kommunfullmäktige godkänner att Sölvesborgs kommun deltar i bildande och drift 
av industriklustret Techtank fr.o.m. 2021-07-01 enligt förslaget.  

Under 2021 inryms kostnaden härför i Kommunledningsförvaltningens budget. För 
2022 och kommande år får finansieringen beaktas i rambudgetarbetet. 

Beslutet gäller under förutsättning av att övriga kommuner i länet och Region 
Blekinge fattar likalydande beslut”. 
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Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-16. 
Bilagor 
1 Förslag till aktieägaravtal 
2 Förslag till Bolagsordning 
3 Förslag till ägardirektiv 
4 Förslag till överlåtelseavtal avseende aktier i nuvarande Techtank AB 
 
KSAU § 116/2021. 
__________ 
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KS § 103  

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige godkänner delårsrapport 1/2021 per den 30 april inklusive 
bokslutsprognos 2021 för Sölvesborgs kommun. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Ekonomikontoret har sammanställt delårsrapport 1 för perioden januari - april 
2021, inklusive bokslutsprognos för helåret 2021, se bilaga. 

Delårsrapporten visar ett överskott för perioden med 37 mkr och ett 
prognostiserat årsresultat med 38 mkr. 

Beslutsunderlag 
Ekonomichef Bo-Inge Nilssons tjänsteskrivelse 2021-05-19. 

KSAU § 117/2021. 

__________ 
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KS § 104 Dnr 2021/147 

Kompletteringsbudget 1/2021 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige godkänner kompletteringsbudget 1/2021. 

__________ 

Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Centerpartiet (se närvarolistan) deltar 
inte i beslutet av ärendet.  
_________ 

Bakgrund 
Ekonomikontoret har sammanställt kompletteringsbudget 1 per den 30 april 2021. 
Till kompletteringsbudgeten har fogats ny resultat- och kassaflödesbudget. Nytt 
resultat till kompletteringsbudget 1, blir 18,6 mkr. 

Nya lån kan upptas med maximalt 60 mkr för finansiering av 2021 års 
investeringar och omplaceringar av lån med maximalt 40 mkr. 

Beslutsunderlag 
Ekonomichef Bo-Inge Nilssons tjänsteskrivelse 2021-05-24. 

Bilagor:  
KB 1/2021.  

KSAU § 118/2021. 

__________
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KS § 105 Dnr 2021/129 

Förslag till revidering av Bestämmelser om 
ekonomiska förmåner för förtroendevalda pga. ny 
nämnd 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar att fastställa förslagna förändringar i Bestämmelser 
om ekonomiska förmåner till förtroendevalda i Sölvesborgs kommun (FFS 5.1) 
med giltighet fr.o.m. 2022-01-01. 

För perioden 2021-09-01 till 2021-12-31 föreslås tillfälliga bestämmelser för 
ekonomiska förmåner för ledamöter/och ersättare samt presidiet i Arbete- och 
välfärdsnämnden. 

__________ 

På grund av jäv deltog inte Roine Olsson S i handläggningen av ärendet. 
__________ 
 
Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås att bestämmelserna om ekonomiska förmåner för 
förtroendevalda i Sölvesborgs kommun ändras vad gäller de fasta arvodena till 
presidierna i nuvarande Barn- och utbildningsnämnden och Omsorgsnämnden. 
Fasta arvoden föreslås för presidiet i den nya Arbete- och välfärdsnämnden. För 
perioden 2021-09-01 till 2021-12-31 föreslås tillfälliga bestämmelser för 
ekonomiska förmåner för ledamöter/och ersättare samt presidiet i Arbete- och 
välfärdsnämnden. De fasta arvodena för nuvarande Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden inom Sölvesborgs/Bromöllas kommunalförbund 
upphör. Därutöver föreslås en begränsningsregel vad avser hur många 
sammanträdesarvoden en förtroendevald kan ha under en och samma dag från ett 
och samma organ. Samtliga förändringar föreslås äga giltighet fr.o.m. 2022-01-01. 
 
Bakgrund 
I anledning av beslutade förändringar av nämndstrukturen fr.o.m. 2022-01-01 
behöver en revidering och anpassning till de nya förutsättningarna göras av 
bestämmelserna för ekonomiska förmåner för förtroendevalda. 

Följande årsarvoden (andel av grundarvodet) gäller under 2021, tabell 1: 

Nämnd  Ordförande  1:e vice 2:a vice 

    Ordf Ordf 

BUN  50 %   12,5 % 15 % 

ON  40 %  10 % 12 % 

GyVuxN  25 %  6,25 % 7,5 % 
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Summa:  115 %  28,75 % 34,5 % 

Summa alla delar: 178,25 % 

Grundarvodet 2021 är 755 855 kr/år (motsvarande 62 988 kr/månad). 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2021-05-21. 
Kommunchef Lars Ericssons tilläggs skrivelse 2021-06-01. 
Förslag till revidering av Bestämmelser om ekonomiska förmåner för 
förtroendevalda i Sölvesborgs kommun (FFS 5.1). 

KSAU § 119/2021. 

Arvodesberedningens protokoll 2021-05-08, 2021-05-15. 

__________ 
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KS § 106 Dnr 2021/128 

Förslag om revidering av reglemente för samtliga 
nämnder 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar godkänna revidering av nämndsreglementen för 
Kommunstyrelsen, FFS 2.1, Barn- och utbildningsnämnden, FFS 2.3, Fritids- och 
kulturnämnden, FFS 2.4, Byggnadsnämnden, FFS 2.5, Omsorgsnämnden, FFS 2.6 
samt Överförmyndarnämnden, FFS 2.7, att gälla från den 1 juli 2021. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Nämndernas reglementen har uppgraderats för att bli mer lika, med en 
verksamhetsspecifik del och en del som är gemensam för samtliga nämnder. 

Bakgrund 
Efter önskemål om att nämndsreglementena ska vara mer lika och uppgraderas 
till ett modernare snitt, har detta förslag framtagits. Ny mall är på framarbetande 
men kommer inte att påverka innehållet. 

Beslutsunderlag 
Kanslichef/kommunjurist Marika Nilssons tjänsteskrivelse 2021-05-24. 

KS reglemente 
ÖFN reglemente 
FKN reglemente 
BN reglemente 
BUN reglemente 

KSAU § 122/2021. 

__________ 
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KS § 107 Dnr 2020/286 

Svar på motion om att belysa Sölvesborgsbron med 
orange färg 25 november årligen. 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige avslår motionen. 

__________ 

Yrkande 
Paul Andersson (M), Arne Bogren (M) och Louise Erixon (SD): bifall till 
motionssvaret. 
Willy Söderdahl (V) och Johanna Beijer (S): bifall till motionen. Avslag till 
motionssvaret 

Propositionsordning   
Ordföranden ställer proposition yrkandena och finner att kommunstyrelsen bifallit 
Paul Andersson M, m.fl. yrkande. 
__________ 

Vänsterpartiet och Socialdemokraterna (se närvarolista) reserverar sig mot 
beslutet i ärendet. 
__________ 

Ärendet i korthet 
Vid kommunfullmäktige 2020-10-19, väckte ledamot ledamöterna Rebecca Wald 
(V) och Willy Söderdahl (V) motion om att belysa Sölvesborgsbron med orange 
färg 25 november årligen, bilaga. 

I motionen föreslås: 
att uppmärksamma den 25 nov – Internationella dagen för avskaffandet våld mot 
kvinnor – genom att belysa Sölvesborgsbron med orange färg den 25 november 
varje år. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens ordförande Louise Erixons motionssvar 2021-05-09. 
Yttranden.  
KSAU § 121/2021. 

__________ 
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KS § 108 Dnr 2020/339 

Svar på motion om konstinköp på lika villkor 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige avslår motionen. 

__________ 

Yrkande 
Paul Andersson M och Louise Erixon (SD): bifall till motionssvaret. 
Willy Söderdahl (V): bifall till motionen. Avslag till motionssvaret 

Propositionsordning   
Ordföranden ställer proposition yrkandena och finner att kommunfullmäktige 
bifallit Paul Andersson M m.fl. yrkande. 

__________ 

Vänsterpartiet (se närvarolista) reserverar sig mot beslutet i ärendet. 
__________ 

Ärendet i korthet 
Vid kommunfullmäktige 2020-11-23, väckte ledamot Rebecca Wald V och Willy 
Söderdahl V motion om konstinköp på lika villkor, bilaga. 

I motionen föreslås: 
att Sölvesborgs kommun väljer att tolka stycket ”tre av stadsfullmäktige utsedda 
män” som står att läsa i Eugenia Sterns minnesfonds stadgar som ”tre av 
kommunfullmäktige utsedda ledamöter”. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens ordförande Louise Erixons motionssvar 2021-05-17. 
KSAU § 122/2021. 

__________
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KS § 109 Dnr 2021/1 

Anmälan av Delegationsbeslut 

BESLUT 
Anmälningarna läggs till handlingarna. 

__________ 

Anmälningar 
1. 

Delegationsbeslut enligt bilaga. 

2. 

Delegationsbeslut fattade vid arbetsutskottet 2021-05-31: 

AU § 84 Fastställande av förfrågningsunderlag avseende upphandling av 
larm- och bevakningstjänster samt parkeringsövervakning. 
AU § 85 Fastställande av förfrågningsunderlag avseende upphandling av 
transport av mat, tvätt och moppar. 
AU § 86 Godkännande av köpekontrakt om försäljning del av fastigheten 
Sölve 5:49. 
AU § 87 Godkännande av arrendeavtal med Sölvesborgs Cykel- och 
sportklubb på del av fastigheten Sölvesborg 5:53. 
AU § 88 Godkännande av arrendeavtal med Sölvesborgs Cykel- och 
sportklubb på del av Sölvesborg 4:1. 
AU § 89 Godkännande av avtal om upplåtelse av jakt; Sölvesborgs 
jaktklubb. 
AU § 90 Godkännande av tilläggsavtal - Knipproten 1. 
AU § 91 Överlåtelse av del av fastigheten Sölve 23:3  till Sölvesborgshem 
AB. 
AU § 125 Godkännande av köpekontrakt om försäljning del av fastigheten 
Sölve 23:3; CH Fast AB. 

3. 

Delegationsbeslut fattade vid näringslivsutskottet 2021-04-13 och 2021-
05-24: 

KSNU § 7 Scensommar 17-18 september 
KSNU § 9 Scensommar 17-18 september 

4. 
Delegationsbeslut fattade vid personalutskottet 2021-04-15: 

KSPU § 7 KOM-KR 
KSPU § 8 Fast facklig tid 2021 – Vision 
KSPU § 9 Fast facklig tid 2021 – Lärarförbundet 
KSPU§ 10 Fast facklig tid 2021 - Sveriges skolledarförbund 
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KSUP § 11 Fast facklig tid 2021 - Lärarnas Riksförbund 
KSPU § 12 Fast facklig tid 2021 - Akademikerförbundet SSR 
KSPU § 13 Fast facklig tid 2021 – Kommunal 
KSPU § 14 Huvudöverenskommelse HÖK 21 med Lärarförbundets och 
Lärarnas Riksförbunds samverkansråd 

__________
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Utskriftsdatum: Utskriven av: Monica Andersson2021-06-02

Delegeringsbeslut

Diarieenhet:

Beslutsinstans:

Sammanträdesdatum:

Kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen

Sekretess: Visas ej

2021-06-08

Kategori: Alla

Beslutsfattare: Alla

Id Beskrivning Paragraf

Datum Avsändare/Mottagare Beslutsfattare

Ärendenummer Ärendemening Kategori

Ansvarig

2021.1079 Delegationsbeslut - Ansökan om tillfälligt 
serveringstillstånd till allmännheten- Toastmannen 
AB

Louise  Erixon §

2021-03-24 Louise  Erixon

KSKLK 2021/80 Tillfälligt serveringstillstånd för allmänheten;  
Toastmannen AB

ALKOHOLTILLSTÅND

Louise  Erixon

2021.1669 Delegationsbeslut - KS - Kvartersnamn Sölve Louise  Erixon §

2021-05-06 Louise  Erixon

KSKLK 2021/23 Namnkommittén 2021 DELEGATION

Louise  Erixon

2021.1670 Delegationsbeslut - KS - Gatunamn Hosaby Louise  Erixon §

2021-05-06 Louise  Erixon

KSKLK 2021/23 Namnkommittén 2021

Louise  Erixon

Sidan  1 av 1
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KS § 110 Dnr 2021/2 

Meddelande 

BESLUT 
Meddelandena läggs till handlingarna. 

__________ 

Meddelande 
1.  2020/261  2021.1323 
Kommunchef Lars Ericsson – beslut om ändringar regler om gratifikation 
till kommunens medarbetare i anledning av arbetet med covid-19 under år 
2020. 

2.  2021/148  2021.1425 
Tingsryds kommun, kommunstyrelsens beslut § 140 om förslag till 
förstudie gemensamt kommunalförbund för räddningstjänsterna i 
Sölvesborg, Olofström, Karlshamn, Ronneby, Karlskrona, Tingsryd, Lessebo 
och Uppvidinge kommuner. 

3.  2021/97  2021.1441 
Sölvesborg-Bromölla kommunalförbund, Direktionens beslut § 11 – 
Revisionsrapport ”Uppföljande granskning, styrning och ledning IT” 

4.  2021/98  2021.1443 
Sölvesborg-Bromölla kommunalförbund, Direktionens beslut § 12 – 
Revisionsrapport ” Avveckling av förbundets verksamhet: etapp 1” 

5.  2021/180  2021.1651 
SydostLeader, avsiktsförklaring 2023-2027 Sölvesborgs kommun via 
näringslivschefen 2021-05-17. 

6.  2021/147 
Omsorgsnämndens beslut § 51/2021 – Kompletteringsbudget 2021. 

7.  2021/164 
Omsorgsnämndens beslut § 52/2021 – Delårsrapport 1 2021. 

8.  2021/147 
Barn- och utbildningsnämndens beslut § 34/2021 – Kompletteringsbudget 
2021. 

9.  2021/164 
Barn- och utbildningsnämndens beslut § 36/2021 – Delårsbokslut 1 2021. 

10.   
Stadsarkitektavdelningen underrättelse Granskning av detaljplan för Stiby 
31:3 m.fl. (Hälleviks rökeri) i Hällevik, Sölvesborgs kommun. 

11. 
Samverkansnämnden i Blekinge – protokoll 2021-05-21 §§ 12-21.
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